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Αισιόδοξη απαισιοδοξία
Η
επιλογή των πολιτών να εκλέξουν τον
Πέτρο Φιλίππου με το εντυπωσιακό
56%, ως τον πρώτο Δήμαρχο του νεοσύστατου Δήμου Σαρωνικού, είναι σεβαστή.
Αυτό βέβαια δεν σημαίνει ότι η πλειοψηφία
έχει πάντα δίκιο και ότι ορθώς ψήφισε, όπως
ψήφισε. Σημαίνει όμως ότι έχει το δικαίωμα να
διοικεί. Δημοκρατία άλλωστε δεν σημαίνει ότι η
μειοψηφία έχει άδικο. Σημαίνει ότι ενώ σέβεται
την πλειοψηφία και το δικαίωμά της να διοικεί,
υψώνει δυνατά τη φωνή της, όποτε νομίζει ότι
η πλειοψηφία έχει άδικο (ή ακόμη χειρότερα,
ότι με την πρακτική της αντιβαίνει στους νόμους, την ηθική και τις αρχές της δημοκρατίας). Οφείλει μάλιστα να το πράττει δυναμικά,
διότι αυτή είναι η εντολή των πολιτών. Το βέβαιο είναι ότι όταν η πλειοψηφία ισχυρίζεται
ότι έχει δίκιο και η μειοψηφία δεν αντιδρά, τότε
η δημοκρατία βρίσκεται σε κίνδυνο.
Αν εδώ και έναν χρόνο περίπου επικοινωνούσε κάποιος με τους συμπολίτες μας ανταλλάσσοντας μαζί τους καημούς και πόθους,
σκέψεις, ιδέες και απόψεις και συμμετείχε σε
πρωτοβουλίες για το παρόν και το μέλλον της
περιοχής μας, θα μπορούσε να διαπιστώσει
ότι διαμορφώνεται με πολλές αντιφάσεις ένα
όραμα για τον Σαρωνικό και την ευρύτερη
Λαυρεωτική. Συνειδητοποιείται η ανάγκη να
τελειώνουμε με τις αποσπασματικές προτάσεις και να διαμορφωθεί ένα πλήρες και ολοκληρωμένο σχέδιο, ικανό να βγάλει την περιοχή από το τέλμα και να την οδηγήσει στον
δρόμο της κοινωνικής, οικονομικής και πολιτιστικής ανάπτυξης. Ένα τέτοιο σχέδιο χρειάζεται συγκεκριμένες κοινωνικές, πολιτικές και
αυτοδιοικητικές δυνάμεις για να υλοποιηθεί.
Χρειάζεται δηλαδή ένα μεγάλο κίνημα πολιτών, μια ευρεία συμμαχία, που να διεκδικήσει
και να καταφέρει τομές και αλλαγές με στόχο
καλύτερες, περισσότερες, φθηνότερες και ταχύτερες υπηρεσίες, με άλλα λόγια: με μικρότερο κόστος, σημαντικότερα αποτελέσματα.
Το εκλογικό αποτέλεσμα ωστόσο σήμανε μια
εντυπωσιακή νίκη για τον Πέτρο Φιλίππου, ο
οποίος παρά τις ευκαιρίες, που του δόθηκαν,
δεν στάθηκε ποτέ αλληλέγγυος σε τέτοιους
αγώνες για την περιοχή μας, ίσως διότι δεν
συμμερίζεται αυτούς τους προβληματισμούς
για το μέλλον της και πάντως σε κάθε περίπτωση δεν ενδιαφέρεται να δράσει προς αυτή
την κατεύθυνση. Από την άλλη ο «Καλλικράτης» για να προχωρήσει χρειάζεται τρία πράγματα: συμμαχίες, συμμαχίες, συμμαχίες. Άρα
υπάρχουν όλες οι προϋποθέσεις για να νιώθει
κανείς μια «αισιόδοξη απαισιοδοξία» για τη
ζωή στον νέο Δήμο.
Τι να κάνουμε; Νομίζω ότι η απάντηση είναι
προφανής. Η δράση, όσων συμμερίζονται
αυτή την αισιόδοξη απαισιοδοξία, πρέπει να
οδηγήσει στη δημιουργία και την παρουσίαση ενός συνεκτικού σχεδίου για τον Δήμο Σαρωνικού, ικανού να εμπνεύσει τους δημότες
του, ώστε να ακουμπήσουν με εμπιστοσύνη
επάνω του και να αισθάνονται σίγουροι μαζί
του. Στο πλαίσιο αυτό αξίζει να ενθαρρυνθούν
οι κινήσεις και οι πρωτοβουλίες πολιτών, που
θέλουν να λειτουργούν μακριά από τα γραφειοκρατικά αυτοδιοικητικά μοντέλα. Στο πλευρό
τους θα είναι εκ των πραγμάτων και οι νέοι θεσμοί, που έχουν κατοχυρωθεί με την εισαγωγή των μεταρρυθμίσεων, που καθιέρωσαν ο
«Καλλικράτης» και ο νόμος περί διαφάνειας.
Επείγει η συνειδητοποίηση της ανάγκης
ύπαρξης και υλοποίησης ενός σχεδίου για
την ανακούφιση των δημοτών του Σαρωνικού
από την κρίση και μιας τοπικής κοινωνικής
συμφωνίας επί του σχεδίου αυτού. Δεν υπάρχει αμφιβολία π.χ. ότι η ενδεχόμενη έλλειψη
ανταγωνιστικότητας του νέου Δήμου θα αποτελέσει έναν από τους βασικότερους παράγοντες επιδείνωσης της γενικότερης κρίσης σε
τοπικό επίπεδο.
Είναι πρωταρχικής σημασίας το να αντιμετωπιστούν οι παθογένειες που οδηγούν στην έλλειψη ανταγωνιστικότητας, τη δυσλειτουργία
Αριθμός Φύλλου 94ο
Το νέο δημοτικό συμβούλιο
του δήμου Σαρωνικού
ΠΟΣΟΣΤΑ ΤΩΝ ΣΥΝΔΥΑΣΜΩΝ - ΣΥΝΘΕΣΗ ΣΥΜΒΟΥΛΙΩΝ
Μ
ε ένα πραγματικά μεγάλο
και
ανέλπιστο ποσοστό, ακόμα και
για τους οπαδούς
του συνδυασμού
του, κέρδισε τις
εκλογές στο δήμο
Σαρωνικού ο δήμαρχος Καλυβίων
κ. Πέτρος Φιλίππου. Και οι πλέον
αισιόδοξοι
των
στελεχών του συνδυασμού του, στις
εκτιμήσεις
τους
έδιναν ποσοστά
μέχρι 51% - 52%,
όσο κατέγραφαν
και οι δημοσκοπικές εκτιμήσεις
(48% ήταν η μικρότερη καταγραφή).
Βολάκου και του κου
Μπιθυμήτρη, οι εκτιμήσεις πρόθεσης ψήφου δεν ξεπέρασαν
σε καμία περίπτωση
τα ποσοστά τα οποία
τελικά έλαβαν.
Σαφέστατα πρόκειται για μια καθαρή
νίκη του συνδυασμού
«Σαρωνικός – Συνεργασία» και μάλιστα
καταγράφηκε σε συνθήκες μαζικής συμμετοχής των πολιτών,
για
αυτοδιοικητικές
εκλογές.
Σ
υγκριτικά αναφέρουμε ότι η συμμετοχή στις αυτοδιοικητικές εκλογές
του
2010, κυμάνθηκε
Η ορκωμοσία του νέου δημοτικού συμβουλίου και των τοπικών συμβουλίων
στο
79,41
%, ενώ στις
του δήμου Σαρωνικού
βουλευτικές εκλογές
του 2009 η συμμετοχή
ε ότι αφορά τον συνδυασμό της κας
ι εκτιμήσεις πρόθεσης ψήφου, έπεήταν 78.54 % και στις προηγηθείσες ευΧριστίνας
Χριστοφάκη,
οι
εκτιμήσεις
σαν έξω και στα ποσοστά που κατέροεκλογές στο 53.77 %.
γραφαν, για τον συνδυασμό του κ. Γκίνη, κειμένονταν μεταξύ 26% – 32%, για να
καταλήξει
τελικά
στο
28%.
Σχετικά
με
τους
τα οποία κειμένονταν από 12% - 15%.
Συνέχεια στις σελίδες 10 & 11
δύο μικρότερους συνδυασμούς του κου
Ο
Σ
Τα αποτελέσματα των
δημαιρεσιών στο δήμο
Σαρωνικού
και στις δημοτικές
κοινότητες
Καλή χρονιά και
ευτυχισμένο το
2011
Ο «Αττικός
Παρατηρητής»
σας εύχεται χρόνια
πολλά και καλή
χρονιά με υγεία,
αγάπη και ευτυχία.
Αν και η βαριά
κληρονομιά του
2010 σκιάζει την
ανατολή του 2011,
η δύναμη της
αισιοδοξίας και της
ελπίδας συνοδεύει
τις ευχές για το νέο
έτος.
Διαβάστε στη 2η σελίδα
Οι αλυκές Αναβύσσου,
η πράσινη δεξαμενή
και ο οικολογικός
φερετζές
Διαβάστε στη 7η σελίδα
Πετροπόλεμος για τον ΧΥΤΥ στο Βραγόνι της Κερατέας
«Εντός χρονοδιαγραμμάτων το “λουκέτο” στις χωματερές»
στην 9η σελίδα
29 εκ ευρώ, για την βελτίωση
του οδικού δικτύου Μαρκοπούλου Αναβύσσου. Λεπτομέρειες στην 15η σελίδα
To περιφερειακό συμβούλιο
Αττικής
και το περιφερειακό συμβούλιο της
Ανατολικής
Αττικής
Ο Περιφερειάρχης Αττικής 3η σελίδα
Γιάννης Σγουρός
Συνέχεια στη 5η σελίδα
Url:http://www.attikos.gr
http://attikosparatiritis.wordpress.com
E-mail: [email protected]
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"Αττικός Παρατηρητής"
ην Κυριακή 2/1/2011 και
ώρα 11:00 π.μ. πραγματοποιήθηκαν στο δημοτικό κατάστημα του δήμου Σαρωνικού
στα Καλύβια οι δημαιρεσίες,
για την εκλογή των μελών του
προεδρείου του δημοτικού
συμβουλίου και των μελών της
οικονομικής επιτροπής και της
επιτροπής ποιότητας ζωής.
Την ίδια ώρα πραγματοποιήθηκαν οι εκλογές για την
ανάδειξη προέδρων και αντιπροέδρων των δημοτικών
κοινοτήτων Καλυβίων, Αναβύσσου, Παλαιάς Φώκαιας
και Σαρωνίδας και της τοπικής
κοινότητας Κουβαρά.
Τα αποτελέσματα των δημαιρεσιών στο δήμο
Σαρωνικού και στις δημοτικές κοινότητες
Προεδρείο δημοτικού συμβουλίου
Πρόεδρος: Κόλλια Μαρία
Αντιπρόεδρος: Τσιακάλου Αναστασία
Γραμματέας: Σοφός Δημήτρης
Αντιδήμαρχοι:
Αδάμης Μιχάλης (Καλύβια) Σοφρώνης Γεώργιος (Καλύβια) Τζιβίλογλου Γιώργος
(Ανάβυσσος) Τσαλικίδης Μανώλης (Π. Φώκαια) Πέγκας Ανδρέας (Σαρωνίδα) Πρίφτη
Αικατερίνη (Κουβαράς)
Τα προεδρεία στις δημοτικές κοινότητες
Δημοτική κοινότητα
Καλυβίων
Πρόεδρος: Κολαξής
Γεράσιμος
Αντιπρόεδρος: Πρίφτης
Δημοτική κοινότητα
Π. Φώκαιας
Πρόεδρος: Λάμπρου
Γεώργιος
Αντιπρόεδρος:
Μακροδημήτρης
Ιωάννης
Δημοτική κοινότητα
Αναβύσσου
Πρόεδρος: Χαρίτος
Μανώλης
Αντιπρόεδρος: Τροχίδης
Φίλιππος
Δημοτική κοινότητα
Σαρωνίδας
Πρόεδρος: Γκούμα
Αικατερίνη
Αντιπρόεδρος:
Παϊδούση Ηλιάνα
Τοπική κοινότητα Κουβαρά
Πρόεδρος: Κίτσος Ιωάννης
Ιανουάριος - Φεβρουάριος 2011
Σ
Αγαπητοί συμπολίτες του Δήμου Σαρωνικού
τη ζωή σπάνια συμβαίνει οι λέξεις να μη μπορούν να εκφράσουν τα συναισθήματα που
νοιώθει κανείς. Όπως επίσης σπάνια συμβαίνει να μπορεί να κρύψει κανείς με λόγια τη συγκίνηση που νοιώθει.
Μία από αυτές τις πολύ σπάνιες και όμορφες στιγμές ζούμε τώρα εγώ και οι συνεργάτες μου χάρη
στην εμπιστοσύνη και την τιμή που μας δείξατε την
Κυριακή με την ψήφο σας.
Σας ευχαριστούμε θερμά από τα βάθη της καρδιάς μας γιατί μας
πιστέψατε και μας τιμήσατε με την ψήφο σας, μας περιβάλλατε
με την αγάπη σας, μας εμψυχώσατε με τα καλά σας λόγια σε μια
δύσκολη, πρωτόγνωρη και άνιση εκλογική μάχη. Μια μάχη που
μας έφερε απέναντι με τόνους λάσπης και μεθόδους που αντιστρατεύονταν κάθε αξία, κάθε ήθος, κάθε λογική.
Εμείς αντισταθήκαμε με μόνο μας όπλο το όραμά μας, το πρόγραμμά μας, την γνώση μας, την αγάπη σας και το σεβασμό
προς τους συμπολίτες μας.
Και η ψήφος σας μας δικαίωσε.
Ευχαριστήρια επιστολή του Δημάρχου
Σαρωνικού Πέτρου Φιλίππου
και των μελών του συνδυασμού «ΣΑΡΩΝΙΚΟΣ
ΣΥΝΕΡΓΑΣΙΑ».
Σας ευχαριστούμε λοιπόν θερμά για την τιμή που μας κάνατε να
είναι ο συνδυασμός μας, «ΣΑΡΩΝΙΚΟΣ ΣΥΝΕΡΓΑΣΙΑ», η πρώτη
Δημοτική Αρχή του Δήμου Σαρωνικού. Η δημοτική αρχή που θα
αναλάβει να συγκροτήσει, να οργανώσει και να οδηγήσει το Δήμο
Σαρωνικού στα πρώτα βήματα του μέλλοντός του.
Νοιώθουμε ακόμη την ανάγκη να σας διαβεβαιώσουμε πως ξεκινάμε από σήμερα κιόλας ώστε από 1 Γενάρη το «ταξίδι» του Δήμου Σαρωνικού όχι μόνο να είναι ομαλό, αλλά και να πορεύεται
πάνω σε δρόμους σύγχρονους και, στις σημερινές συνθήκες της
βαθιάς κρίσης, σε δρόμους αποτελεσματικούς, με σεβασμό και
δίπλα σε όλους τους πολίτες του και ιδιαίτερα στους αναξιοπαθούντες συμπολίτες μας.
Είμαστε έτοιμοι να συνεργαστούμε με όλες τις παρατάξεις στο
Δημοτικό Συμβούλιο του Δήμου Σαρωνικού, να συνθέσουμε τα
προγράμματά μας, και το όραμά μας για το καλό του τόπου μας.
Είμαστε όμως έτοιμοι να αγωνιστούμε ώστε να μείνουν έξω και
μακριά από τα δημόσια πράγματα πρακτικές και μέθοδοι αλαζονείας, έπαρσης, λαϊκισμού, αναξιοκρατίας και νεποτισμού.
Είμαστε και θα παραμείνουμε απέναντι σε όποιον θέσει την εξυπηρέτηση των προσωπικών ή άλλων συμφερόντων πάνω από
το κοινό συμφέρον και το συμφέρον των πολιτών.
Είμαστε και θα παραμείνουμε απέναντι σε όποιον θελήσει να
εμποδίσει την προσδοκία μας για ήπια και ολόπλευρη ανάπτυξη,
για ελεύθερες και ανοικτές παραλίες στο Δήμο Σαρωνικού.
Ιανουάριος - Φεβρουάριος 2011
Σ
"Αττικός Παρατηρητής"
ύμφωνα με τα τελικά αποτελέσματα που επικυρώθηκαν δικαστικά, εκλέγονται
από τον πλειοψηφούντα συνδυασμό Σγουρού (εντός παρένθεσης ο αριθμός
των σταυρών συνολικά) στον κεντρικό τομέα οι:
Αννα Ροκοφύλλου (12.409), Γ. Αρσένης (8.847), Λιλίκα Βασιλάκου (6.558), Κ. Καψής
(6.382), Κ. Αδαμόπουλος (5.412), Μαρία Χολέβα (5.341), Ι. Προμπονάς (5.088), Μ.
Βουράκης (4.893), Ν. Ανδρουλακάκης (4.642), Ελένη Κολοβού (4.386), Β. Κόκκαλης (4.089), Στυλιανή Κουρή-Συμβουλάκη (3.608), Μ. Βασιλάκης (3.342), Ι. Γκούμας (3.216), Ασπασία Μαρούγκα (3.208) και Κ. Μπάστας (2.993). Στον βόρειο τομέα
οι: Γ. Καστρινάκης (13.754), Μαργαρίτα Αναγνωστοπούλου (6.579), Ελένη Λυμπέρη (6.431), Κ.
Κανελλάκης
(5.557), Κ. Μανιάτης (5.490),
Π.
Μαΐστρος
(5.232), Α. Πολυζωγόπουλος
(5.160).
Στον δυτικό τομέα οι: Ηρώ Ζερβάκη (9.866), Μαρίνα Αδαμοπούλου (6.501), Ι.
Βλάχος (5.264), Κ. Καράμπελας (4.971), Σ. Μαριδάκης (4.690), Α. Σαμόλης (4.636),
Γεωργία Ερμίδου (4.366), Β. Γιαννακάκος (4.349), Η. Μπένος (4.124). Στον νότιο
τομέα οι: Μαρία Βιδάλη (7.329), Γ. Φουντάς (6.650), Α. Σπονδύλης (5.959), Ν.
Αμανατίδης (4.934), Κ. Αθανασόπουλος (4.860), Αννα Μεθυμάκη (4.830), Α. Γιαννακάκης (4.817), Γ. Μαργαρίτης (4.661), Ε. Επιτροπάκης (4.527), Αικατερίνη
Αναγνώστου (4.275), Π. Λούσκος (3.958). Στον Πειραιά εκλέγονται οι: Γ. Ματαράγκας (5.881), Α. Καληώρας (5.041), Μαρία Μαρούλη (4.624), Ι. Αξαρλής (4.487),
Ι. Μπενέτος (4.405), Λ. Αθανασιάδης (4.069), Γ. Τσιρίδης (3.990), Π. Αγγελόπουλος (3.475), Αλεξάνδρα Μαντσιώκα (3.068). Στα Νησιά εκλέγεται ο Π. Βουδούρης
(3.151) και στην Αν. Αττική οι: Δέσποινα Αφεντούλη (5.875), Α. Γάκης (4.975), Δ.
Μπαρούτας (4.818), Γ. Σμέρος (4.132), Ι. Δημόπουλος (3.862). Στη Δ. Αττική οι: Α.
Λιόσης (4.774) και Θ. Γιαννικάκης (3.655).
το συνδυασμό του Βασίλη Κικίλια εκλέγονται: Στον κεντρικό τομέα Ι. Μανώλης (70.394), Γ. Καμένος (8.430). Στο βόρειο οι: Γ. Ζαφειρόπουλος (49.428),
Θάλεια Καραΐνδρου (48.885) και στον δυτικό-νότιο αντίστοιχα οι Αννα Καραμανλή (29.897), Π. Μηταράκης (33.818). Στον Πειραιά και στα Νησιά οι Π. Αλεβίζος
(30.445) και Σπ. Σπυρίδων (12.804). Στην Αν. Αττική οι Χ. Δαμασκός (48.804) και
Θ. Αυγερινός (9.518). Στη Δυτ. Αττική ο Ι. Ηλίας (16.750).
πό τον συνδυασμό του Γιάννη Δημαρά, εκλέγονται οι: Χ. Κουρούσης
(45.472), Μερόπη Κωνσταντάκου (33.534), Γ. Γιομπαζολιάς (29.931), Ε. Παναγούλης (31.866), Ν. Γαλανός (33.395), Α. Αθανασίου (30.722), Αικατερίνη Πιπιλή
(15.908).
ε τον Θανάση Παφίλη εκλέγονται οι: Ελένη Ζαφειρίου (5.424), Αλεξάνδρα
Μπαλού (29.713), Χ. Κατσώτης (27.345), Γ. Πέρρος (34.534), Δ. Κυπραίος
(11.823), Ι. Μανουσογιαννάκης (30.578) και Ι. Γκιόκας (22.291).
ε τον Άδωνη Γεωργιάδη εκλέγονται οι Χ.Καραθάνος (14.808) και Χ. Γουδής
(12.453).
ε τον Α. Μητρόπουλο οι: Δ. Τσουκαλάς (13.684) και Γ. Βαρεμένος (14.486).
ε τον Κ. Διάκο ο Γ. Δημαράς (10.550).
έλος, εκλέγονται οι Α. Χάγιος και Α. Αλαβάνος.
To νέο περιφερειακό συμβούλιο
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Η
νίκη του συνδυασμού “Αττική, με έργο
πάμε μπροστά” είναι πάνω από όλα νίκη
της Τοπικής Αυτοδιοίκησης, νίκη των πολιτών της Αττικής, όλης της Αττικής, αυτών που μας
ψήφισαν και αυτών, που ψήφισαν στον πρώτο
και δεύτερο γύρο άλλους συνδυασμούς. Η ευθύνη μας απέναντί τους είναι μεγάλη και μπορώ
να πω μεγαλύτερη απέναντι σ΄αυτούς, που δεν
μας προτίμησαν», δήλωσε ο νέος περιφερειάρχης Αττικής, Γιάννης Σγουρός, από το κτίριο της
Νομαρχίας.
Ο κ. Σγουρός
τόνισε πως,
Γ. Σγουρός: «Σήμερα νίκησαν
ως ο πρώτος
εκλεγμένος
οι πολίτες όλης της Αττικής»
περιφερειάρχης Αττικής,
συναισθάνεται το βάρος της ευθύνης του και ευχαρίστησε τους πολίτες
της Αττικής, που προσήλθαν στην κάλπη «γιατί με τη συμμετοχή τους στην
εκλογική διαδικασία έδωσαν ψήφο εμποστοσύνης στον Καλλικράτη».
Πρόσθεσε, δε, πως σέβεται την επιλογή εκείνων, που αποφάσισαν «ενσυνείδητα να απέχουν από αυτή την εκλογική διαδικασία», δεδομένου ότι
«στις εξαιρετικά δύσκολα καταστάσεις, που περνά ο τόπος και ο λαός μας,
αποτελεί στάση, που δεν μπορούμε να την προσπεράσουμε εύκολα». Κάλεσε, ωστόσο, τους τελευταίους «από αύριο το πρωί να βγουν μπροστά
στη μεγάλη προσπάθεια για την αναγέννηση της Αττικής, χωρίς όρους και
προϋποθέσεις, κανείς δεν περισσεύει σε αυτή την τόσο δύσκολη, αλλά και
τόσο μεγαλειώδη προσπάθεια».
Ο κ. Σγουρός επισήμανε πως «η διοίκηση της περιφέρειας Αττικής δεν
είναι κομματικό μετερίζι», αλλά συνάντηση διαφορετικών απόψεων» και
κατέληξε: «Απόψε δεν αισθάνομαι νικητής, αισθάνομαι δικαιωμένος, γιατί
παρέμεινα αταλάντευτος στη θέση μου σε αυτή τη διαδικασία, που ήταν
πάνω απ΄όλα αυτοδιοικητική, κι εσείς μου δώσατε την ευκαιρία να συνεχίσω και θα το κάνω με συνέπεια, όπως το έκανα οκτώ χρόνια στη Νομαρχία της Αθήνας».
Ο
ι εκλεγέντες περιφερειακοί σύμβουλοι της Ανατολικής Αττικής σύμφωνα με τα
επίσημα αποτελέσμτα που ανακοίνωσε το Πρωτοδικείο Αθηνών είναι το εξής:
Αντιπεριφερειάρχης Ανατολικής Αττικής Χρυσάνθη Κισκήρα
Από τον συνδυασμό του ΠεριφεTo νέο περιφερειακό συμβούλιο της
ρειάρχη Γιάννη
Σγουρού, εκλέΑνατολικής Αττικής
χτηκαν οι: Δέσποινα Αφεντούλη Α.
Γάκης, Δ. Μπαρούτας Γ. Σμέρος Ι. Δημόπουλος.
Από τον συνδυασμό του Βασίλη Κικίλια εκλέχτηκαν οι: Χ. Δαμασκός και Θ.
Αυγερινός.
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Ο
ι εκλογές τελείωσαν και η ηρεμία
επανήλθε, εκεί όπου είχαν οξυνθεί τα
πνεύματα και είχε κυριαρχήσει η καταγγελία
και το κρέμασμα στα μανταλάκια των
άπλυτων του καθενός από τους υποψήφιους,
(συνήθως στα μανταλάκια κρέμονται τα
πλυμένα, πλην της πολιτικής, όπου κρέμονται
τ΄ άπλυτα). Είθισται μετά τις εκλογές να
ξεχνιούνται τα όσα ειπώθηκαν, όχι όμως και
τα όσα γράφτηκαν. Τα γραπτά παραμένουν
και ειδικά όσα γράφτηκαν στον «Αττικό
Παρατηρητή». Διαβεβαιώνουμε ότι όσα
αναφέραμε για το πολιτικό προσωπικό της
περιοχής μας τα πιστεύουμε μέχρι κεραίας
και θα τα επαναλαμβάνουμε, υπενθυμίζοντας
τα κατά καιρούς στους αναγνώστες μας, γιατί
είναι βέβαιο ότι θα τα συναντάμε συχνά.
"Αττικός Παρατηρητής"
Τ
ο αποτέλεσμα των εκλογών δεν
αλλάζει κανένα από τα δεδομένα
που είχαμε όταν βρισκόμασταν στην
προεκλογική περίοδο. Δεν θεωρούμε
ότι αυτή η επιλογή των πολιτών
έδωσε άφεση, σε όσα καταλογίζαμε
προεκλογικώς
στον
υποψήφιο
δήμαρχο
Φιλίππου.
Μπορούμε
να υποστηρίξουμε ευθαρσώς, ότι
δεν αλλάζουμε ούτε μία λέξη απ΄
όσα γράψαμε γι΄ αυτόν, όπως δεν
αλλάζουμε ούτε μία λέξη απ΄ όσα
γράψαμε τα τελευταία δύο χρόνια,
για τον δήμαρχο Αναβύσσου Σάββα
Γκέραλη και τα εξαπτέρυγα που τον
υποστήριζαν και σήμερα είναι μαζί με
τον Πέτρο Φιλίππου.
Κ
αι αυτό γιατί το DNA της νέας δημοτικής αρχής είναι ίδιο, με αυτήν που κυριαρχούσε
στους πέντε ΟΤΑ που συνέθεσαν τον δήμο Σαρωνικού και δεν έχει αλλάξει τίποτα
απολύτως. Κανένα νέο στοιχείο δεν μας κάνει να ελπίζουμε ότι κάτι καλύτερο θα μας
συμβεί. Και καλύτερη απόδειξη είναι η πολιτική όσων διοίκησαν τα 20 προηγούμενα
χρόνια, μια και είναι σε γενικές γραμμές οι ίδιοι. Είναι τα ίδια δομικά υλικά που ενώ
θα έπρεπε να είχαν πάρει τον συνήθη δρόμο των υλικών κατεδάφισης, δυστυχώς
χρησιμοποιήθηκαν με την ανοχή των πολιτών για την οικοδόμηση του νέου δήμου.
Μ
ε την από 19-11-2010 απόφαση του
υπουργού υποδομών κ. Δημήτρη
Ρέππα εγκρίθηκε το ποσό των 29.000.000
€ για την εκτέλεση του έργου «Βελτίωση του
Οδικού Τμήματος: Κόμβος Ιππικού Κέντρου
– Καλύβια – Λαγονήσι – Ανάβυσσος». Το
έργο αυτό ήταν «Ολυμπιακό έργο» αλλά δεν
πραγματοποιήθηκε λόγω της προσπάθειας
περιστολής των ολυμπιακών δαπανών που
είχαν ξεφύγει. Ο υπουργός απέφυγε να κάνει την ανακοίνωση αυτή πριν τις εκλογές,
για να μην εμφανιστεί ότι «παρεμβαίνει»
τρόπον τινά στις εκλογές.
Έ
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Η
κυρία Χριστοφάκη, επικρίθηκε ότι οι
σχέσεις της με την κυβέρνηση (λόγω
Πάγκαλου), της έδινε το πλεονέκτημα να
παρεμβαίνει και να λύνει προβλήματα, τα
οποία δεν θα μπορούσε κάποιος άλλος που
δεν είχε αυτή την ειδική σχέση, να λύσει.
Αυτό ήταν μια πραγματικότητα. Είδαμε
λοιπόν κάποια πράγματα να γίνονται ή να
αποσπώνται απαντήσεις από κρατικούς
φορείς που δεν μπορούσε κάποιος άλλος να
πραγματοποιήσει. Ενδεικτικό παράδειγμα,
ο φανοστάτης στην διασταύρωση της
παραλιακής με την οδό Ηλέκτρας στο
Μαύρο Λιθάρι. Μια εβδομάδα αφότου το
υποσχέθηκε στο σύλλογο του Μαύρου
Λιθαριού, εγκαταστάθηκε ο εργολάβος.
Α
υτή η εξέλιξη, εμάς μας γεννά
διάφορες σκέψεις. Αφού λοιπόν
είναι τόσο εύκολο να επιλυθεί ένα θέμα
που βοηθά στην καθημερινότητα των
πολιτών και αφού αρκεί μια εντολή
ενός κυβερνητικού μεγαλοστελέχους,
για να πραγματοποιηθεί ένα έργο,
τότε τι είναι αυτό που εμποδίζει να
επιλύονται τα προβλήματα ταχύτατα;
Δυστυχώς όλα σ΄ αυτόν τον τόπο
έχουν αναχθεί σε θέματα πελατειακών
σχέσεων. Για να υλοποιηθεί κάτι
πρέπει να υποχρεωθούν οι πολίτες
στους «αρμόδιους» και αφού πλέον
καταγραφεί η «υποχρέωσή» τους,
τότε ξεκινούν τα έργα.
Δ
ιερχόμενος της παραλιακής λεωφόρου ο απερχόμενος δημοτικός σύμβουλος
Αναβύσσου κ. Βιτουλαδίτης, διαπίστωσε ότι γίνονται αυτά τα έργα και σταμάτησε
να τα «επιθεωρήσει». Σε συνομιλία του με τον εργολάβο δήλωσε τις ιδιότητές του,
πολιτικές και επαγγελματικές και στη συνέχεια προχώρησε σε τεχνικές παρατηρήσεις,
σε σημείο που ο εργολάβος, εκνευρισμένος τον ρώτησε μήπως ήθελε να διακοπεί το
έργο. Μπροστά σ΄ αυτό το καίριο δίλημμα ο κ. Βιτουλαδίτης αποχώρησε.
O
ίδιος ο κ. Βιτουλαδίτης, μας είπε ότι οι παρατηρήσεις του ήταν τεκμηριωμένες και
σύμφωνα με την μελέτη που υπάρχει, ενώ θα έβαζε στοίχημα ότι τα φανάρια δεν
πρόκειται να λειτουργήσουν, λόγω των ελλείψεων που ο ίδιος εντόπισε. Αν έχουν έτσι
τα πράγματα, δεν θα έπρεπε ως υπεύθυνος δημοτικός σύμβουλος, να δημοσιοποιήσει
την αντίθεσή του και να μην επιτρέψει μια λάθος κατασκευή και μάλιστα «προεκλογική»;
Μήπως δεν ήθελε να «στενοχωρήσει» τον εκπρόσωπο του τοπικού συλλόγου που
ήταν παρών; Ρωτάμε τώρα.
Μ
ε την ανακοίνωση του υπουργού,
δεν έχασε την ευκαιρία ο «δήμαρχος των έργων» και ανάρτησε αμέσως
στην ιστοσελίδα του δήμου Καλυβιών
ένα κείμενο με επικεφαλίδα «Εγκρίθηκε και προχωρά το έργο, Βελτίωση
του Οδικού Τμήματος: Κόμβος Ιππικού Κέντρου - Καλύβια - Λαγονήσι - Ανάβυσσος μετά από ενέργειες
του Δημάρχου Καλυβίων». Είναι στα
πλαίσια της λογικής ότι αυτός και μόνο
μεριμνά για όσα έγιναν σ΄ αυτό τον
τόπο. Κέντρο Υγείας, σχολεία κ.λπ.
Π
γινε μεγάλος ντόρος προεκλογικά, για την απόπειρα του δημάρχου Καλυβίων,
να εκποιήσει δημοτική έκταση στο Λαγονίσι. Έγιναν προσφυγές, ακούστηκαν
καταγγελίες που τον ανάγκασαν να αναστείλει την εκποίηση. Μετά τις εκλογές, ο
δήμαρχος έσπευσε να υπογράψει τα συμβόλαια και πριν παραδόσει (στον εαυτό
του) την δημαρχία από τα Καλύβια στο Σαρωνικό, έβαλε και το χρήμα στα ταμεία του
δήμου. Δεν θα έπρεπε ρωτούν κάποιοι να περιμένει την σύγκλιση του Δ.Σ. του νέου
δήμου για να προχωρήσει στην εκποίηση; Ίσως. Ας τα βλέπει όμως ο πρώην δήμαρχος
Αναβύσσου, πως γίνονται οι fast truck εκποιήσεις.
ρώτος σε ψήφους από την πλειοψηφία
και πρόεδρος του τοπικού συμβουλίου
Αναβύσσου, εκλέχτηκε ο κ. Χαρήτος,
διευθυντής του δημοτικού σχολείου. Ο
κ. Χαρήτος εμφανίστηκε στις εκλογές ως
εκπρόσωπος του κόμματος των «οικολόγων
– πράσινων», οι οποίοι δήλωσαν ότι
συνεργάζονται εκλογικά με τον διαχειριστή
της πλέον ρυπογόνου χωματερής της
ανατολικής Αττικής!!!
Χ
αρακτηριστικότερο όλων είναι ότι,
όταν η πρωτοβουλία των πολιτών για
τις παραλίες και τις αλυκές, οργάνωσε
εκείνη την πρωτοφανή για τα δεδομένα
της Αναβύσσου συγκέντρωση τον Μάη
του 2009, σε αίθουσα του σχολείου που
διευθύνει ο ίδιος δεν συμμετείχε. Ίσως
για να μην τον επιπλήξει ο δήμαρχος.
Π
ροσπαθούμε να θυμηθούμε ποιες
ήταν οι οικολογικές παρεμβάσεις
του κ. Χαρήτου, όλα αυτά τα χρόνια
που ήταν δημοτικός σύμβουλος και
δεν μπορούμε να βρούμε και πολλές.
Π.Χ. θα ρωτούσαμε ποια ήταν η τοποθέτησή του όταν κόπηκαν με εντολή
του δήμου, οι αιωνόβιοι ευκάλυπτοι
στη λεωφόρο Καραμανλή, έξω από το
σχολείο που διευθύνει;
Ή
ταν τότε που είχε παρουσιαστεί , το
περιβόητο «μνημόνιο συνεργασίας
δήμου - ΕΤΑ» και κάμποσοι από τα εξαπτέρυγα της τότε πλειοψηφίας, που μετά αναβαπτίστηκαν με την συμμετοχή τους στον
αριστερό συνδυασμό του κ. Φιλίππου,
ίσως να το είχαν ψηφίσει στο συμβούλιο,
αν δεν είχαν αντιδράσει οι πολίτες.
Ή
ταν πολύ σκληρός ο προεκλογικός αγώνας. Εξελίχθηκε με έντονους διαξιφισμούς
και ως συνήθως με κτυπήματα κάτω από τη μέση. Και γι΄ αυτό η αγωνία για το
αποτέλεσμα ήταν εμφανής στα πρόσωπα των υποψηφίων που παρακολουθούσαν την
καταμέτρηση. Είχαν στηρίξει τις ελπίδες τους στην συμμετοχή τους σ΄ αυτό το πρώτο
ταξίδι στον «Σαρωνικό», έστω και αν η θητεία είναι μόνο 3,5 χρόνια και όχι 5ετία που
προβλέπει ο «Καλλικράτης». Όποιος έριξε μια ματιά στα προεκλογικά φυλλάδια των
υποψηφίων (ελάχιστοι το έκαναν), όλοι μιλούσαν για ένα «δημιουργικό και ελπιδοφόρο
αύριο». Όσοι όμως γνωρίζουν πρόσωπα και πράγματα καταλαβαίνουν πολύ καλά ότι
αναφερόντουσαν στο προσωπικό τους «αύριο».
Έ
δωσαν δυναμικό παρόν στις συνεδριάσεις
των συμβουλίων οι νεοεκλεγέντες σύμβουλοι. Οι περισσότεροι από αυτούς ουδέποτε
παραβρέθηκαν σε συνεδρίαση στο παρελθόν,
έτσι από περιέργεια για να δουν πως λειτουργεί.
Και ήταν «δυναμικό» το παρόν, μια και δεν
έλειψαν οι ειρωνείες και οι χειρονομίες προς
τους απερχόμενους. Το ύφος και η φρασεολογία
τους, προκάλεσε τουλάχιστον ανατριχίλα για το
επίπεδο των ανθρώπων που εξέλεξε ο λαός.
Μ
Σ
Θ
α δούμε πολλά και ωραία αυτά
τα 3,5 χρόνια, τα οποία θα
καταγράφουμε με κάθε τρόπο και θα
τα παρουσιάζουμε. Τουλάχιστον στις
εποχές κρίσης θα έχουμε κάτι για να
διασκεδάζουμε. Που να πληρώνεις
τώρα εισιτήριο για να παρακολουθήσεις θεατρική παράσταση (κωμωδία
ή δράμα), στο δήμο Σαρωνικού θα τα
παρακολουθούμε δωρεάν.
την πρώτη ανακοίνωση των αποτελεσμάτων για
το Τ.Σ. Αναβύσσου, προηγείτο η κα Όλγα Κετέογλου κατά 16 ψήφους (713 έναντι 697), αλλά στο
πρωτοδικείο έφτασε με 49 ψήφους λιγότερες!!! Δεν
ξέρουμε αν καθ΄ οδόν προς το πρωτοδικείο έπεφταν
οι ψήφοι από τον εκλογικό σάκο, αλλά όταν έφτασαν έλειπαν και οι 49 που είχε λάβει η κα Κετέογλου
στο 591 Ε.Κ. όπου εμφανίζεται να πήρε 0 ψήφους!!!
Αποτέλεσμα για το οποίο την ευθύνη έχει η ανοργανωσιά και η ανευθυνότητα με την οποία κάποιοι
αντιμετωπίζουν σοβαρά ζητήματα όπως οι
ταν χαρακτηριστική η κουβέντα μας εκλογές.
με τον «αντιδήμαρχο», όταν πληροφορηθήκαμε ότι θα είναι υποψήφιος με
αρασκευή βράδυ, μόλις έχει τελειώτην κ. Χριστοφάκη. Τον ρωτήσαμε αν επισει η τελευταία προεκλογική ομιλία
βεβαιώνει την πληροφορία και η απάντηση της κας Χριστοφάκη στο PLAZA RESORT
του ήταν: «….αφού δεν μας δέχτηκε ο και υπήρχε πολύ κόσμος στο φουαγέ του
Φιλίππου;» Τέτοια ιδεολογική και πολιτική ξενοδοχείου. Σε μία γωνία εντοπίσαμε τον
συγκρότηση ο «αντιδήμαρχος». Πάνε εκεί- «αντιδήμαρχο», να σταυρώνει με ένταση
νες οι παλιές καλές εποχές των πολιτικών ψηφοδέλτια για να προλάβει να τα μοιράδιαπραγματεύσεων, με τις αντιδημαρχίες.
σει στους παρευρισκομένους.
εγάλη αποτυχία πρέπει να
θεωρείται το εκλογικό αποτέλεσμα για τον «αντιδήμαρχο».
Η εκλογή του άλλοτε κραταιού
παράγοντα, θα κριθεί στο διοικητικό πρωτοδικείο σε μερικούς μήνες, μετά την ένσταση που κατέθεσε συνυποψήφιά του. Μη μου
πείτε ότι αυτό δεν είναι ήττα από
μόνο του;
Ή
Π
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Άγγελος
Φραγκόπουλος
Τ
Σ
ην πρόθεσή του να ορισθεί ορκωτός
λογιστής για να ελέγξει τα οικονομικά
του δήμου, εκδήλωσε ο δήμαρχος κ.
Γκέραλης στο δημοτικό συμβούλιο που
συγκλήθηκε στις 8/12/2010. Δεν είχε
όμως υπολογίσει ότι η αντιπολίτευση
καθώς και τα πρώην εξαπτέρυγα του,
Κωνσταντέλος, Βιτουλαδίτης, Χαρήτος,
δεν θα υποστήριζαν την πρότασή του
και έτσι του στέρησαν την δυνατότητα να
αποδείξει και να παραδώσει ελεγμένα τα
οικονομικά στοιχεία του δήμου.
την ψηφοφορία που ακολούθησε με 6
- 5 καταψηφίστηκε η πρότασή του και
του υπέδειξαν αν θέλει να ορίσει ορκωτό
λογιστή να το κάνει, πληρώνοντάς τον
από την τσέπη του. Είχαν προηγουμένως
«στολίσει» τον προτεινόμενο ορκωτό
λογιστή με κοσμιτικά επίθετα που δεν
γράφονται. Ούτε την πρόταση του
δημάρχου, αποδέχτηκαν, να ορίσουν οι
ίδιοι όποιον ορκωτό λογιστή ήθελαν.
Εκεί, στην πυρά δήμαρχε. Ουαί τοις
ηττημένοις.
Τ
ώρα ο π. δήμαρχος θα κάνει «αντιπολίτευση» στο νέο δημοτικό συμβούλιο. Άχαρη
δουλειά, γιατί μόλις θα αρθρώνει λέξη, θα του «επιτίθενται» τα πρώην εξαπτέρυγά
του και θα του θυμίζουν τι έκανε εκείνος ως δήμαρχος.
Ο Σάββας Γκέραλης είχε την ευκαιρία να αποχωρήσει από το πολιτικό σκηνικό ως ο
πρώτος και τελευταίος δήμαρχος της Αναβύσσου, επέλεξε όμως να δώσει μια μάχη η
οποία ήταν κατά τη γνώμη μας χαμένη εκ των προτέρων.
Γ
έμισε και πάλι καπνούς η περιοχή μας αμέσως μόλις «επιτράπηκαν» οι καύσεις
από 1ης Νοεμβρίου. Κύρια πηγή της αποπνικτικής καπνίλας, η χωματερή όπου η
κοινότητα της Φώκαιας έχει δώσει εντολή να καίγονται τα κλαδιά που συγκεντρώνουν
εκεί τα απορριμματοφόρα. Αν ο κοινοτάρχης είχε προχωρήσει στην προμήθεια ενός
κλαδοκοπτικού μηχανήματος θα είχε λυθεί το πρόβλημα για πολλά χρόνια.
Τ
α προϊόντα θα μπορούσαν να χρησιμοποιηθούν ως γεωβελτιωτικό υλικό στα φυτώρια και δεν θα είχαμε το πρόβλημα των καπνών. Αλλά αντί γι΄ αυτό ο κοινοτάρχης
προτίμησε να αναθέσει σε συγγενικό του πρόσωπο την χωματερή, ο οποίος σκέπαζε
τα κλαδιά με μπάζα που μετέφεραν εκεί ιδιώτες. Με τα χρήματα που δαπανούσε η
κοινότητα για το θάψιμο των κλαδιών κια άλλων απορριμμάτων, θα είχε αποπληρωθεί
το κλαδοκοπτικό.
Γ
ράφουμε και ξαναγράφουμε, μήπως
και αποφασίσει ο πρώην κοινοτάρχης
της Φώκαιας να απαντήσει στο ερώτημα,
γιατί δεν προχωράει στην ανάθεση της
μελέτης για την ανάπλαση της χωματερής
της πόλης, στην μειοδότρια εταιρεία. Ο κ.
κοινοτάρχης μοιάζει να κρατάει κρυμμένα
μυστικά και ντοκουμέντα. Αν πραγματικά
συμβαίνει αυτό (το απευχόμαστε), ας είναι βέβαιος ότι κάποια στιγμή θα μαθευτεί
η πραγματική αιτία.
O
ι ημέρες του προεκλογικού
ειδυλλίου πέρασαν και με
την πρώτη αφορμή άρχισαν
να αντιπαρατίθενται δημοσίως,
ο πρόεδρος Πέγκας και ο
σύμβουλος
Δημητρίου,
με
αυτήκοους μάρτυρες πολίτες
και εργάτες της κοινότητας. Με
αφορμή κάποια βλάβη στην
ύδρευση, η οποία δεν είχε
αποκατασταθεί, ο σύμβουλος,
τα «έβαλε» με τον πρόεδρο,
αλλά κουβέντα στην κουβέντα
επεκτάθηκε η αντιπαράθεση
στη διάλυση που επικρατεί στην
κοινότητα και τα σκάγια πήραν
και άλλους που βρέθηκαν στο
βεληνεκές της «κριτικής» του
συμβούλου.
Αισιόδοξη
Τ
ίθεται το εξής ερώτημα. Ο νέος δήμαρχος Σαρωνικού και «προϊστάμενος»
του κ. Τσαλικίδη, δεν ενδιαφέρεται να μάθει γιατί ο υφιστάμενός του δεν προχωράει
στην ανάθεση της μελέτης στη μειοδότρια
εταιρεία; Εκτός και αν γνωρίζει και σιωπά
κι΄ αυτός για ευνόητους λόγους.
Και για να μην μένουν σκιές, αναφερόμαστε απλώς στη πιθανότητα να χωροθετηθεί το ΚΕΛ στην Γερακίνα όπως προβλέπει εξάλλου η προμελέτη της ΕΥΔΑΠ.
Μ
ε τρεις απερχόμενους αιρετούς
έτυχε να μιλήσω για τις κινητοποιήσεις στην Κερατέα, κατά της δημιουργίας ΧΥΤΥ στην περιοχή. Και
οι τρεις είχαν μεταβεί στην περιοχή
των επεισοδίων για να «συμπαρασταθούν» στους διαμαρτυρόμενους.
Στο ερώτημά μας αν διαφωνούν με
την δημιουργία ΧΥΤΥ και οι τρεις
απάντησαν πως δεν διαφωνούν και
ότι πρέπει να γίνει τελικά. Όταν τους
ρωτήσαμε γιατί πήγαν για συμπαράσταση απάντησαν. «Ε!!! για να
μην λένε ότι δεν τους συμπαραστεκόμαστε»!!!
πάρχουν και άλλοι αιρετοί, οι οποίοι βρίσκονται εκεί για να συμπαρασταθούν
πραγματικά. Απλώς επιλέγουν οι ώρες της
συμπαράστασης να ταυτίζονται με τις ώρες
που βρίσκονται εκεί τα τηλεοπτικά συνεργεία
και μεταδίδουν δελτία ειδήσεων. Το κάνουν για
να δηλώσουν την συμπαράστασή τους δημόσια και να τους δει και το φιλοθεάμον κοινό,
να μην πάει χαμένη και η συμπαράσταση.
Μάλιστα είδαμε και περιφερειακό σύμβουλο,
κατά τη διάρκεια συνέντευξης του δημάρχου
Λαυρεωτικής κ. Λεβαντή, να περνάει επανειλημμένα δήθεν τυχαία, πίσω από τον συνεντευξιαζόμενο, για να πάρει κι΄ αυτός μερίδιο
της δημοσιότητας.
Κ
αταστηματάρχης του Λαυρίου, δέχτηκε την επίσκεψη συναδέλφου του από την
Κερατέα, για να του ζητήσει να συνδράμει οικονομικά, με είκοσι ευρώ στον έρανο
για τον αγώνα εναντίον της εγκατάστασης του ΧΥΤΥ στην περιοχή. Και τα εικοσάρικα τι θα τα κάνετε; Ρώτησε ο Λαυριώτης; «Δίνουμε χαρτζιλίκι στους αλβανούς,
για να κάθονται στα μπλόκα», απάντησε ο άλλος. Αν δε το ακούγαμε από τον ίδιο
τον επαγγελματία, θα λέγαμε ότι είναι προβοκάτσια. Αν όμως είναι αλήθεια βγαίνουν
και τα αντίστοιχα συμπεράσματα. Ένα από αυτά είναι, ότι μετά την απασχόληση των
αλβανών, στις οικοδομές και στα χωράφια, διευρίνονται οι δραστηριότητές τους και
επεκτείνονται και στις διαδηλώσεις.
Δ
ιάβασα σε διάφορα blogs (συνασπισμένων ακροαριστερών),
πρόσκληση προς τους «εξαρχιώτες» να έρθουν στην Κερατέα
να συμπαρασταθούν στον αγώνα
των κατοίκων και προφανώς να
αντιμετωπίσουν τα ΜΑΤ, όπως
εκείνοι ξέρουν. Τέτοιες παροτρύνσεις βοηθούν άραγε τον «αγώνα»
των Κερατιωτών;
Θ
υμάμαι συζήτηση που μου μετέφερε προ
8ετίας βουλευτής της περιφέρειας, μεταξύ
της τότε υπουργού ΠΕΧΩΔΕ και αιρετού της
περιοχής. Έλεγε στην υπουργό. «Φτιάξτε εσείς
το ΧΥΤΑ, εμείς θα σηκώσουμε για λίγο καιρό τις μαύρες σημαίες και όταν τελειώσει το
έργο θα πάρουμε και τα σκουπίδια των άλλων περιοχών». Η απάντηση της υπουργού,
είναι γνωστή μιας και δεν έπροχώρησε από τότε
το έργο.
Τ
ην υφυπουργό παιδείας κ. Χριστοφιλοπούλου και τους βουλευτές του ΠΑΣΟΚ, καταγγέλλουν οι διαμαρτυρόμενοι για την κατασκευή ΧΥΤΑ στην Κερατέα, γιατί ως
βουλευτές της αντιπολίτευσης έσπευδαν να τους συμπαρασταθούν, ενώ τώρα ως κυβερνητικοί αποφεύγουν οποιαδήποτε δήλωση. Για τον ακριβώς αντίθετο λόγο καταγγέλλουν και τους κ.κ. Βλάχο και Μπούρα. Ως υπουργοί της κυβέρνησης της Ν.Δ. δεν
έκαναν τίποτα για την κατάργηση του περιφερειακού σχεδιασμού, αλλά ως βουλευτές
της αντιπολίτευσης μετέχουν των κινητοποιήσεων κατά της εγκατάστασης του ΧΥΤΑ.
Γιατί διαμαρτύρονται οι διαμαρτυρόμενοι; Αυτοί είναι οι πολιτικοί μας.
Π
Μ
ήρα ..... ψήφους και όχι αυτούς που
έγραψες στο blog, μας είπε ένας από
τους υποψήφιους που απέτυχε παταγωδώς
στις εκλογές!!! Αρχίσαμε το ψάξιμο να δούμε
πως κάναμε τέτοιο λάθος και αθροίσαμε μία
– μία τις ψήφους του, από τις καταστάσεις της
πόλης, όπου εκτέθηκε, κυριολεκτικά και μεταφορικά, ο υποψήφιος. Στους επανειλημμένους
ελέγχους δεν προέκυψε καμία διαφοροποίηση
ως προς τον αριθμό των ψήφων του. Δεν ήταν
και πολλές, μετρώνται στα δάκτυλα των χεριών όλες και όλες, όσες πήρε στην πόλη.
Ο
Α
αλιά – κουβάρια έγιναν στην Σαρωνίδα, για το
ποιος θα γίνει πρόεδρος της δημοτικής κοινότητας. Ανένδοτος ο κ. Παπαγεωργίου, ιδιοκτήτης καφετέρειας, ήθελε να είναι αυτός πρόεδρος, παρ΄ ότι
ήρθε 2ος σε ψήφους. Οι σχετικές παραινέσεις του
δημάρχου δεν τον μετέπεισαν. Τελικά έχασε και την
προεδρία και την αντιπροεδρία, την οποία είχε προτείνει σε συνάδελφό του από τον άλλο συνδυασμό.
Δεν νομίζω ότι η πόλη θα έχει κανένα πρόβλημα με
αυτή την εξέλιξη, απλώς χάθηκε η μεγάλη ευκαιρία,
να έχει η Σαρωνίδα πρόεδρο και αντιπρόεδρο καταστηματάρχες!!!
ι εξελίξεις στην Σαρωνίδα δεν πέρασαν απαρατήρητες. Κάποια στελέχη της Σαρωνικής Συμμαχίας, θεώρησαν ότι υπήρξε συμφωνία
σε υψηλό επίπεδο ώστε να μην ψηφιστούν οι συντηρητικών φρονημάτων υποψήφιοι, ο κ. Παπαγεωργίου και η κα. Χατζηκωνσταντίνου για
την προεδρεία και αντιπροεδρία αντίστοιχα και να εκλεγεί πρόεδρος
η φερόμενη ως πασοκικών φρονημάτων κα. Γκούμα και ως αντιπρόεδρος η υποψήφια της Σαρωνικής Συμμαχίας κα. Παϊδούση. Μάλιστα
κάποιο στέλεχος του συνδυασμού δήλωσε ότι γι΄ αυτό το
λόγο αποχωρεί και από την παράταξη. Λέτε να μπλέξαν
απαισιοδοξία
οι γραμμές τους;
Συνέχεια από την 1η σελίδα
των Οργανισμών Τοπικής Αυτοδιοίκησης,
τα γραφειοκρατικά εμπόδια, τα αντικίνητρα και τη ροπή πολλών για αρπαχτές και
εύκολο κέρδος και όχι για σοβαρές παραγωγικές επενδύσεις.
Εν κατακλείδι η δημοτική αρχή αλλά και
οι άλλες αυτοδιοικητικές, πολιτικές και κοινωνικές δυνάμεις του τόπου οφείλουν να
είναι σοβαρές στη λειτουργία τους και να
αναλάβουν τις ευθύνες τους ιδίως εν όψει
του κρισιμότατου για τη χώρα πρώτου τριμήνου του 2011.
Το μεγάλο στοίχημα και το κριτήριο με το
οποίο θα αξιολογούνται θα είναι εν τέλει
το να γίνει ο Δήμος μας ένας δυναμικός
πόλος ανάπτυξης, ένας μαγνήτης κεφαλαίων και ταλέντων, ικανός να ενισχύει
την ταυτότητα και τη φήμη της περιοχής.
Καλή Χρονιά!
Νίκος Μουρούτσος
Υ
Χ
ρειάστηκαν 2 ολόκληροι μήνες για να εκδώσει το διοικητικό πρωτοδικείο Αθηνών τις
αποφάσεις για τα αποτελέσματα των αυτοδιοικητικών εκλογών. Αποτέλεσμα 1 – 2 μέρες πριν
την ορκωμοσία τους κάποιοι υποψήφιοι να μην
γνωρίζουν αν έχουν εκλεγεί. Ευτυχώς που η
βόμβα στην Λουίζης Ριανκούρ, έσκασε μία μέρα
μετά την έκδοση των αποφάσεων, διαφορετικά
ακόμα δεν θα ξέραμε ποιους να συγχαρούμε για
την εκλογή τους…
Αυτό είναι το κράτος μας, αυτή είναι η δικαιοσύνη μας, η τοπική αυτοδιοίκησή μας, ο λαός μας,
εμείς οι ίδιοι.
Η
έκδοση αυτού του φύλλου υπήρξε στην κυριολεξία ατυχής. Η εκτύπωση ενός δοκιμίου
αντί του εγκεκριμένου σώματος της εφημερίδας
είχε ως αποτέλεσμα την απόσυρση της και την
επανέκδοσή της. Εξ΄ αυτού του λόγου υπήρξε
και η καθυστέρηση στην κυκλοφορία. Τα λάθη
δεν είναι δυνατόν να αποφεύγονται πάντα και θα
πρέπει να υπάρχει η σχετική επιείκεια όταν αυτά
είναι ελάχιστα, σε μια 20ετή πορεία.
Η
δικαιολογία του υποψηφίου ήταν,
ότι το άθροισμα των υποψηφίων
ήταν μικρότερο από αυτό που πήρε
συνολικά ο συνδυασμός στην πόλη
και θεώρησε έξυπνο να διαδίδει, ότι
τις ψήφους αυτές τις έκοψαν κάποιοι από αυτόν(!!) ή το πιο βολικό, να
λέει ότι του παραποίησε τις ψήφους
ο «Αττικός Παρατηρητής»(!!!).
Την πιθανότητα να μην χαίρει της
εκτίμησης των συμπολιτών του μάλλον δεν την σκέφτηκε.
ναφέρουμε την περίπτωσή του, γιατί η συμπεριφορά του κατά
την προεκλογική περίοδο χαρακτηρίζεται ως μοναδική σε
όλο το Σαρωνικό και χρήζει ειδικής ανάλυσης. Αποχώρησε από
τη λίστα των υποψηφίων του συνδυασμού, για να επανέλθει μια
εβδομάδα αργότερα. Διαμαρτυρόταν ότι δήθεν του έκρυβαν τα
διαφημιστικά φυλλάδια για να μην τον γνωρίσουν οι ψηφοφόροι.
Δυσφημούσε συστηματικά συνυποψήφιους του συνδυασμού του
ως «ακροδεξιούς», που πολεμούσαν εναντίον του, επειδή αυτός
ήταν «καθαρόαιμος» ΠΑΣΟΚος και άλλα τέτοια μίζερα. Μάλλον
καλλιεργούσε τη δικαιολογία για τον επερχόμενο καταποντισμό.
Τελικά πήρε την απάντηση από τους πολίτες της πόλης του με
ένα ηχηρότατο ...μπάτσο. Πήρε μόλις 9 ψήφους!!!
Η επικαιρότητα με χιούμορ
Του Ανδρέα Πετρουλάκη από την Καθημερινή
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Μ
εγάλη κυκλοφορία απέκτησε ξαφνικά, ο εναέριος χώρος των αλυκών Αναβύσσου και των παραλιών της, από τον Άγιο Νικόλαο έως το Plaza Resort, κατά
το τριήμερο 27 – 29 Νοεμβρίου.
Όπως φαίνεται και
στη φωτογραφία
το συγκεκριμένο
ελικόπτερο καθώς
και δύο ακόμα, το
ένα εκ των οποίων
έφερε τα διακριτικά
μεγάλης τεχνικής
κατασκευαστικής
εταιρείας, προσγειώθηκαν στο χώρο
των αλυκών και
υπερίπταντο καθ΄
όλο το τριήμερο
των εκτάσεων
του κτήματος της
Ε.Τ.Α.
Παρατηρητές του
ασυνήθιστου traffic
από τις αλυΕλικόπτερα υπερίπτανται των αλυκών πάνω
κές, υποστηρίζουν
Αναβύσσου και φωτογραφίζουν τις
ότι τα ελικόπτερα
φωτογράφιζαν τις
παραλίες
συγκεκριμένες
εκτάσεις και συνέδεαν το γεγονός με την επικείμενη, σύμφωνα με δημοσιεύματα των εφημερίδων,
υλοποίηση από την σημερινή ηγεσία της Εταιρείας Τουριστικής Ανάπτυξης, του
διαγωνισμού εκποίησης των αλυκών και των παραλιών της Αναβύσσου, που
είχε προκηρύξει η προηγούμενη ηγεσία .
Ε
υχαριστώ όλους τους φίλους και τις φίλες που με τίμησαν
με τη ψήφο τους και με ανέδειξαν πρώτη στη σειρά προτίμησης, περιφερειακή σύμβουλο, στην Ανατολική Αττική.
Νοιώθω την ευθύνη να ανταποκριθώ, με όλες τις δυνάμεις
μου, στο έργο που αναλαμβάνουμε και να φανώ αντάξια
των προσδοκιών σας.
Εκφράζω ακόμη τις θερμές μου ευχαριστίες στον επικεφα-
Ευχαριστήρια και ευχές από τη
Δέσποινα Αφεντούλη
λής του συνδυασμού «Αττική - Με έργο πάμε μπροστά», κ.
Γιάννη Σγουρό, για την τιμή που μου έκανε να με συμπεριλάβει στο ψηφοδέλτιο της παράταξης και την εμπιστοσύνη
που μου επέδειξε.
Συγχαίρω όλους τους περιφερειακούς συμβούλους και εύχομαι γόνιμη και αρμονική συνεργασία για το καλό της Αττικής.
Χρειαζόμαστε τη συμπαράσταση όλων, στο δύσκολο έργο που καλούμαστε να
αναλάβουμε, ώστε να αναδείξουμε την Αττική και να επιλύσουμε με αποτελεσματικό τρόπο, τα προβλήματα της περιοχής.
Καλές γιορτές
Με εκτίμηση,
Δέσποινα Αφεντούλη
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Α
διευκρίνιστοι παραμένουν, μέχρι στιγμής οι
στόχοι, που επιδιώκονται από την παρέμβαση
της ονομαζόμενης «Green Tank» (πράσινη δεξαμενή)
ομάδας, στην υπόθεση της διαχείρισης των αλυκών
Αναβύσσου. Και είναι λογικό να δημιουργούνται
ερωτήματα μια και κατά γενική ομολογία, πρόκειται για ένα
«φιλέτο», το οποίο συγκεντρώνει το έντονο ενδιαφέρον
διαφόρων «επενδυτών». Είναι ένα από τα θέματα τα
οποία αποτέλεσαν αντικείμενο αντιπαράθεσης κατά την
προεκλογική περίοδο των αυτοδιοικητικών εκλογών.
Για τις πραγματικές προθέσεις της «πράσινης δεξαμενής»
οι οποίες επιδιώκεται να καλυφθούν, μέσω του Γιώργου
Πανταγιά, κάτω από τον μανδύα της «Οικολογικής
Κίνησης Πολιτών Σαρωνικού – Λαυρεωτικής», μόνο
εικασίες μπορούμε να κάνουμε. Να σημειωθεί ότι η ομάδα
"Αττικός Παρατηρητής"
άμεση προτεραιότητα για την απορρύπανση του
υδροφόρου ορίζοντα.
Με αφορμή δημοσιεύματα που φέρουν την κυβέρνηση,
να επιδιώκει την υλοποίηση του διαγωνισμού, που
είχε προκηρύξει η προηγούμενη ηγεσία της Ε.Τ.Α. και
αφορούσε την τις αλυκές, ο κ. Πανταγιάς προσπάθησε να
πείσει τα μέλη της κίνησης, να υιοθετήσουν «μελέτη» για
την «αξιοποίηση» των αλυκών, που είχε εκπονηθεί για
λογαριασμό του «Green Tank». Συγκεκριμένα επεδίωξε
να διοργανωθεί εκδήλωση, όπου θα παρουσιαζόταν
αυτή η μελέτη, ως πρόταση της Οικολογικής Κίνησης.
Η πρότασή του δεν εγκρίθηκε από την πλειοψηφία των
μελών της κίνησης.
Μία εβδομάδα πριν τις αυτοδιοικητικές εκλογές, ο κ.
Πανταγιάς προσκάλεσε με δική του πρωτοβουλία και
Οι αλυκές Αναβύσσου, η πράσινη δεξαμενή
και ο οικολογικός φερετζές
του «Green Tank» αποτελείται από κυβερνητικά στελέχη
της περιόδου Σημίτη και δεν είχε καμία απολύτως σχέση
με τα μέλη της Οικολογικής Κίνησης Πολιτών, πλην
Πανταγιά.
Η Οικολογική Κίνηση Πολιτών Σαρωνικού - Λαυρεωτικής,
ιδρύθηκε το καλοκαίρι του 2010 με σκοπό την παρέμβασή
της σε περιβαλλοντικά θέματα, που θα αφορούσαν
την χερσόνησο της Λαυρεωτικής. Ως ιδρυτικά μέλη
ανακοινώθηκαν 13 προσωπικότητες του δήμου
Σαρωνικού και συμπληρώθηκε με 7 ακόμα μέλη.
ξ΄ αρχής το ενδιαφέρον του κ. Πανταγιά επικεντρώθηκε
στο θέμα των αλυκών, προσδιορίζοντας, ότι αυτό θα
είναι το κυρίως θέμα που θα απασχολήσει την οικολογική
κίνηση. Μετά από πιέσεις μελών της κίνησης, υιοθετήθηκε
η άποψη ότι ως οικολογική κίνηση δεν μπορεί να είναι
μονοσήμαντη και ότι έπρεπε να έχει στο επίκεντρο του
ενδιαφέροντός της και άλλα επίσης σοβαρά θέματα,
που απασχολούν τους πολίτες, και τα οποία έπρεπε
να προβληθούν ενόψει των αυτοδιοικητικών εκλογών,
όπως: η διαχείριση των απορριμμάτων και η χωροθέτηση
του Κέντρου Επεξεργασίας Λυμάτων, η ποιότητα του
νερού άρδευσης και των θαλασσών, τα σχέδια πόλης
κ.λπ. Με αυτό το πλαίσιο αποφασίστηκε να διοργανωθεί
ημερίδα στις 2 Οκτωβρίου, ως πρώτη παρέμβαση της
Οικολογικής Κίνησης, με θέματα: α) τη διαχείριση
των απορριμμάτων ως δείκτης πολιτισμού και
ποιότητας ζωής και β) τον βιολογικό καθαρισμό, ως
Ε
χρησιμοποιώντας τον τίτλο της Οικολογικής Κίνησης,
τους υποψήφιους δημάρχους του δήμου Σαρωνικού,
σε ξενοδοχείο της περιοχής, προκειμένου να τους
παρουσιάσει την μελέτη του «Green Tank», για τις
αλυκές Αναβύσσου.
Το αποτέλεσμα της προσπάθειάς του κατέληξε σε
κόλαφο. Οι υποψήφιοι δήμαρχοι, όχι μόνο αρνήθηκαν
να συμμετάσχουν για τους δικούς του λόγους ο καθένας,
απαξιώνοντας την πρωτοβουλία Πανταγιά, αλλά κάποιοι
εξ΄ αυτών παρενέβησαν ώστε να μην πραγματοποιηθεί
αυτή η εκδήλωση, η οποία και ακυρώθηκε.
Παρά την αποδοκιμασία της πρωτοβουλίας του από τους
υποψήφιους δημάρχους, ο κ. Πανταγιάς συνέχισε να
αποστέλλει επιστολές, χρησιμοποιώντας την σφραγίδα
της κίνησης, μη έχοντας την συναίνεση της πλειοψηφίας
των μελών της Οικολογικής Κίνησης. Τα περισσότερα
μέλη της κίνησης άρχισαν με δηλώσεις τους έγγραφες
ή προφορικές, να αποστασιοποιούνται από τις επιλογές
Πανταγιά, μη έχοντας λόγο να συναινέσουν στα όποια
αδιευκρίνιστα γι΄ αυτούς σχέδια προωθούντο με
προμετωπίδα την κίνησή τους.
Και πάλι οι υποψήφιοι δήμαρχοι, αγνόησαν τις επιστολές
και δεν απάντησαν στις απόψεις που εξέφραζε ο κ.
Πανταγιάς.
Τελευταία ενέργεια ήταν το στήσιμο ενός blog, με τον τίτλο
της «Οικολογικής Κίνησης», το οποίο επίσης δεν έχει την
έγκριση της πλειοψηφίας των μελών της κίνησης, ενώ
Σελίδα - 7 φέρονται ως έχοντες την πρωτοβουλία μόλις 5 από τους
20, οι: Γιώργος Πανταγιάς, Κωνσταντίνος Κοσκινάς,
Γιώργος Ρουμελιώτης, Γιώργος Χατζημανώλης και το
ζεύγος, Χρήστος και Αμαρυλλίς Καραμπάτσου. Εξ΄
αυτών, δύο τουλάχιστον δεν είχαν παραβρεθεί σε
καμία συνάντηση της Οικολογικής Κίνησης και απλώς
αναφερόντουσαν τα ονόματά τους, ως συναινούντες
στις προτάσεις Πανταγιά.
Τα ερωτήματα που αναπόφευκτα μπαίνουν είναι:
• Ποιος είναι ο λόγος της εμμονής του κ. Πανταγιά,
να προωθήσει τη μελέτη που έχει καταρτισθεί για
λογαριασμό του «Green Tank»;
• Γιατί δεν παρουσιάζει την πρόταση – μελέτη ως
«Green Tank» απευθείας στην Ε.Τ.Α. η οποία είναι και αρμόδια να την επεξεργαστεί και να αποφασίσει, αλλά επιδιώκει να της βάλει το φερετζέ
της «Οικολογικής Κίνησης»;
• Μήπως θεωρείται από κάποιους ως πλέον «δημιουργικό», να παρεμβαίνει για λογαριασμό τους
μια «οικολογική κίνηση», ώστε με τον μανδύα της
να αποκτήσουν οικολογική χρεία και κοινωνική
συναίνεση τα όποια σχέδιά τους;
• Μήπως τέτοιες πρωτοβουλίες, με οικολογικό ή όχι
φερετζέ, έχουν σκοπό να πιέσουν την κυβέρνηση
να μην προχωρήσει στις όποιες επιλογές της, για
να διεκδικήσουν την δυνατότητα συμμετοχής και
άλλοι, οι οποίοι είχαν μείνει έξω από τα επενδυτικά σχήματα της προηγούμενης περιόδου;
Ιστορικό:
Η
υπόθεση της «αξιοποίησης» των αλυκών, έχει
απασχολήσει τους πολίτες της Αναβύσσου και της
ευρύτερης περιοχής τον Φεβρουάριο του 2009, όταν ο
δήμαρχος Αναβύσσου, κ. Σάββας Γκέραλης, επεδίωξε
να εγκρίνει μέσω του δημοτικού συμβουλίου, το
περιβόητο «μνημόνιο συνεργασίας» δήμου Αναβύσσου
και Ε.Τ.Α.. Σκοπός του μνημονίου ήταν η άρση των
δικαστικών διεκδικήσεων του δήμου, για την ακύρωση
της απαλλοτριωθείσας έκτασης 150 στρεμμάτων,
ιδιοκτησίας του δήμου, με αντάλλαγμα εκ μέρους της
Ε.Τ.Α. την παραχώρηση μικρών τμημάτων της παραλίας
για εκμετάλλευση από τον δήμο. Τότε με πρωτοβουλία
εξωραϊστικών συλλόγων και πολιτών, απετράπη η ψήφιση
του μνημονίου συνεργασίας και παράλληλα ανεστάλη η
ολοκλήρωση του διαγωνισμού, για να ακυρωθεί τελικά
δύο μήνες αργότερα.
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Ξ
Έτσι, τα πρόστιμα δεν θα χρεώνονται στον
κρατικό προϋπολογισμό, αλλά θα παρακρατούνται από τη χρηματοδότηση των δήμων
στους οποίους λειτουργούν παράνομες χωματερές.
Στο μεταξύ, όπως ανέφερε στον ΣΚΑΪ η υφυπουργός Εσωτερικών Θεοδώρα Τζάκρη, η
Ελλάδα είναι εντός των χρονοδιαγραμμάτων
της Ευρωπαϊκής Επιτροπής, αναφορικά με
το κλείσιμο των παράνομων χωματερών.
Όπως είπε, έκλεισαν 95 χωματερές, και μέχρι τα μέσα του 2011 θα έχουν κλείσει όλες
οι παράνομες
χωματερές της
χώρας,
Πετροπόλεμος για τον ΧΥΤΥ στο Βραγόνι της Κερατέας
«Σύμφωνα με
«Εντός χρονοδιαγραμμάτων το “λουκέτο” στις χωματερές»
τις δεσμεύσεις
της Ελλάδας
έσπασε και πάλι πόλεμος ενάντια στην
εγκατάσταση του ΧΥΤΥ στο Βραγόνι
της Κερατέας, όπου σύμφωνα με τον
περιφερειακό σχεδιασμό πρέπει εκτός του
χώρου υγειονομική ταφής, να κατασκευαστεί και η μονάδα βιοξύρανσης 127,5 τόνων
απορριμμάτων με χρηματοδότηση της Περιφέρειας Αττικής.
Το σκηνικό ήταν το ίδιο με τις προηγούμενες
συγκρούσεις αλλά και με παρόμοιες σκηνές
που εξελίχθηκαν στο Γραμματικό.
Οι κάτοικοι της περιοχής με επικεφαλή τον
απερχόμενο δήμαρχο κ. Σταύρο
Ιατρού, ξεσηκώθηκαν όταν διαπίστωσαν ότι το Σάββατο 11 Δεκεμβρίου
2010, εμφανίστηκαν αστυνομικές
δυνάμεις οι οποίες
εμπόδιζαν τους διαμαρτυρόμενους
να προσεγγίσουν
στη θέση Βραγόνι,
όπου θα εγκατασταθεί ο εργολάβος για την έναρξη
των εργασιών.
Οι θέσεις του δήμου Κερατέας είναι
γνωστές και συμπυκνώνονται στο
ότι δεν έχουν ολοκληρωθεί οι απαλλοτριώσεις, η ευρύτερη περιοχή είναι αρχαιολογικός χώρος και ότι δεν έχει αρθεί το διάταγμα
της αναδάσωσης.
Τα ερωτήματα που τίθενται είναι: 1ο Αν όσοι
δεν έχουν αποζημιωθεί δικαιούνται κάποιων
αποζημιώσεων (δασική και αρχαιολογική
περιοχή με τίτλους ιδιοκτησίας!!!). 2ο Γιατί δεν αναδείχτηκαν όλα αυτά τα χρόνια οι
αρχαιολογικοί θησαυροί και 3ο γιατί οι πολυπράγμονες αιρετοί της τοπικής αυτοδιοίκησης δεν έχουν αναδασώσει την περιοχή η
οποία έχει καταστραφεί από πυρκαγιά;
Από την πλευρά του ο υπουργός Εσωτερικών Γιάννης Ραγκούσης ξεκαθάρισε ότι το
έργο στην Κερατέα θα ολοκληρωθεί με κάθε
κόστος. «Πρόκειται για καλύτερη λύση από
την παράνομη χωματερή που λειτουργούν
οι κάτοικοι δίπλα στα σπίτια τους».
Ν
ομοθετική πρωτοβουλία, προωθεί άμεσα το υπουργείο Εσωτερικών, που θα
προβλέπει συνυπευθυνότητα των δήμων
στα πρόστιμα που τυχόν επιβληθούν από
την Κομισιόν για τις παράνομες χωματερές.
στην ΕΕ η κυβέρνηση προχωρά στην επιτάχυνση των μεγάλων έργων για την ορθολογική διαχείριση απορριμμάτων» τόνισε
χαρακτηριστικά η υφυπουργός.
Σ
Ο δήμαρχος Καλυβίων
ε έκτακτη συνεδρίαση του απερχόμενου
δημοτικού συμβουλίου Καλυβίων, ο δήμαρχος εισηγήθηκε και αποφασίστηκε η μεταφορά των απορριμμάτων του δήμου στην
Φυλή. Δεν είναι γνωστό τι μπορεί να έχει
αλλάξει από τις προηγούμενες φορές που
τα Καλύβια είχαν ζητήσει να μεταφερθούν τα
απορρίμματα στην Φυλή. Ο δήμαρχος ισχυρίζεται ότι δεν του επιτρέπουν την μεταφορά στην Φυλή, επειδή δεν υποστηρίζει τον
περιφερειακό σχεδιασμό. Τώρα έχει πάρει
θετική απάντηση από τον ΕΣΔΚΝΑ, ότι θα
γίνει μέλος του ο δήμος και από 1/1/2011 θα
παραλαμβάνουν τα απορρίμματα των Καλυβίων; Σε περίπτωση άρνησης του ΕΣΔΚΝΑ
τι θα γίνει με τα απορρίμματα του δήμου
Σαρωνικού, θα ρίχνονται στην παράνομη
χωματερή των Καλυβίων;
ΑΝΑΚΟΙΝΩΣΗ ΤΗΣ ΕΤΑΙΡΙΑΣ KAPERONI BFG A.E.
Η
εταιρία μας απαντώντας στην παραπληροφόρηση και
στους ανακριβείς σχολιασμούς τρίτων που σκοπό έχουν
να δημιουργήσουν προβλήματα στο έργο της στις «Σκουριές» του Λαυρίου, ανακοινώνει με ευθύνη ότι, παραμένει
προσηλωμένη στο επιχειρηματικό της στόχο της αξιοποίησης των ρυπασμένων εδαφών που έχουν μισθωθεί το 2008
από την Δημοτική Επιχείρηση του Δήμου Λαυρίου. Η εταιρία
μας έχει τιμήσει τη σύμβαση αυτή με προκαταβολή ετησίων μισθωμάτων. Η γραφειοκρατία, οι καθυστερήσεις και τα
διάφορα εμπόδια που μετέφεραν χρονικά την έναρξη του
αναπτυξιακού μας έργου στο καθεστώς της βαριάς ύφεσης
που βιώνουμε, δεν αλλάζουν τον επιχειρηματικό μας στόχο.
Παρακαλούνται οι σχολιαστές του έργου μας να μην συνδέουν την εταιρία μας με άλλον επιχειρηματικό όμιλο που δραστηριοποιείται σε γειτονική εντός σχεδίου περιοχή για τον
οποίον, εξ όσων γνωρίζουμε, εκκρεμούσαν ενστάσεις στο
ΣΤΕ. Με τον συγκεκριμένο επιχειρηματικό όμιλο δεν είχαμε
και δεν έχουμε την παραμικρή επιχειρηματική σχέση. Παρά
την μεγάλη καθυστέρηση και τη μεγάλη ζημία την οποίαν
έχουμε ήδη υποστεί εξ αυτής, θα επιδιώξουμε να ολοκληρώσουμε το έργο στις «Σκουριές» στα πλαίσια των συμφωνηθέντων.
Το Δ.Σ. της Εταιρίας Kaperoni Business Financial Group
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λέει, ο κ. Μιλτιάδης Τεντζεράκης, χρήστης της κατασκήνωσης,
που έχει δημιουργηθεί περισσότερο από 20 χρόνια στην παραλιακή λεωφόρο, κάτω από την χαράδρα, στο σημείο που βρίσκεται
η χωματερή της Παλαιάς Φώκαιας (53ο χιλ.) και ζητάει να του επιστραφούν ως αχρεωστήτως εισπραχθέντα τα τέλη που έχει καταβάλει μέχρι
σήμερα. Ζητάει επίσης να αποδεσμευτεί το φορολογικό του μητρώο,
που του έχει δεσμεύσει η κοινότητα για να τον υποχρεώσει να πληρώσει τα τέλη που οφείλει!!!.
Ο κ. Μιλτιάδης Τεντζεράκης, με την από 27/10/2010 αίτηση που απευθύνει στην κοινότητα Παλαιάς Φώκαιας, ερωτά: Από πού προκύπτει η
ιδιοκτησία της κοινότητας στο εν λόγω χώρο; Πως εντάχθηκε η παραπάνω έκταση στους κοινόχρηστους χώρους; Πως νομιμοποιείται η κοινότητα στην είσπραξη οιουδήποτε τέλους, αφού όπως προκύπτει από το
με αριθμό 2825/22-5-2003 έγγραφο της Εταιρείας Τουριστικής Ανάπτυξης (Ε.Τ.Α.), δεν υφίσταται καμία παραχώρηση ακινήτου ιδιοκτησίας της
προς την κοινότητα Παλαιάς Φώκαιας;
Είναι νόμιμα τα ενοίκια που εισπράττει
η κοινότητα της Φώκαιας από την
κατασκήνωση στην χαράδρα;
Στην αίτησή του ο κ. Τεντζεράκης, την οποία κοινοποιεί στον Επιθεωρητή δημόσιας Διοίκησης, στον Συνήγορο του Πολίτη, στην Ε.Τ.Α. και στην
Νομαρχία Α. Αττικής, παραθέτει στοιχεία όπου εμφανίζει ότι η έκταση
στην περιοχή Άσπρο χώμα - χαράδρα, δεν πληροί τις προϋποθέσεις δημιουργίας οργανωμένης κοινοτικής κατασκήνωσης απλής μορφής, μια
και η κοινότητα δεν έχει την ιδιοκτησία της, παραθέτοντας και μια σειρά
άλλα επιχειρήματα τα οποία στηρίζουν τον ισχυρισμό του.
Κατά συνέπεια, όπως υποστηρίζει ο κ. Τεντζεράκης, από πουθενά δεν
προκύπτει η υποχρέωση των κατασκηνωτών να καταβάλουν κανένα τέλος στην κοινότητα για τον χώρο που έχουν εναποθέσει σκηνές, τροχόσπιτα κ.α. από τους οποίους εισπράττει επί σειρά ετών, αχρεωστήτως
τέλη και ανύπαρκτα δικαιώματα της τάξεως των 85.000, 00 € ετησίως.
Ο κ. Τεντζεράκης, καταλήγει στο έγγραφό του ότι επιφυλάσσεται να διεκδικήσει από την κοινότητα για κάθε ζημιά που θα υποστεί από την
δέσμευση του ΑΦΜ του, μια και δεν μπορεί να θεωρήσει τα απαραίτητα Τ.Π.Υ. και Δ.Α. για την εύρυθμη λειτουργία της επιχείρησής του, με
κίνδυνο όπως υποστηρίζει της πτώχευσης και εν τέλει τον ηθικό του
διασυρμό.
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Η διαμόρφωση του εκλογικού αποτελέσματος στο δήμο Σαρωνικού
Συνέχεια από την 1η σελίδα
Τ
«Σαρωνικός Συνεργασία»
α αποτελέσματα, πέραν των αποκλίσεων που προαναφέρθηκαν, θεωρούνται απόλυτα φυσιολογικά. Ο κ.
Φιλίππου είχε οργανώσει την εκλογική του παρουσία
με άψογο τρόπο και μάλιστα έγκαιρα, σχεδόν πριν ακόμα
ανακοινωθεί το χωροταξικό του νέου Καλλικρατικού δήμου
Σαρωνικού (δήμου Θορικού τότε). Η συνεργασία με τους
κοινοτάρχες της Σαρωνίδας κ. Ανδρέα Πέγκα και της Π.
Φώκαιας κ. Μανώλη Τσαλικίδη, καθώς και με τον πρόεδρο
του δημοτικού συμβουλίου της Αναβύσσου κ. Ανδρέα Κωνσταντέλο, είχαν προσυμφωνηθεί, παρ΄ ότι οι δύο τελευταίοι,
εμφανιζόντουσαν ότι δήθεν συμφωνούσαν με την πρωτοβουλία των πολιτών για τον δήμο των «οκτώ» της Λαυρεωτικής.
Η έγκαιρη παρουσίαση του συνδυασμού του κ. Φιλίππου
από τον Μάιο του 2010, του έδωσε ένα σημαντικό προβάδισμα, σε αντίθεση με τους υπόλοιπους συνδυασμούς οι
οποίοι «έκλεισαν» κάποιους από τους υποψηφίους τους την
προηγούμενη ημέρα λήξης της προθεσμίας υποβολής των
υποψηφιοτήτων.
Είναι χαρακτηριστικό ότι κάποιοι εκ των υποψηφίων, είχαν
κρούσει τις πόρτες του κ. Φιλίππου και αφού δεν έγιναν
δεκτοί, κυρίως λόγω αντιδράσεων συνυποψήφιων τους,
κατέληξαν στον συνδυασμό της κας Χριστοφάκη. Χαρακτηριστικότερες των περιπτώσεων αυτές του αντιδημάρχου
Αναβύσσου κ. Μιχαηλίδη, της κας Σοφίας Μιχαηλίδου, της
κας Πέγκυς Γεωργοπούλου από τη Σαρωνίδα και του κοινοτικού συμβούλου Σοφοκλή Σαρρή από την Π. Φώκαια
κ.α. οι οποίοι βολιδοσκοπούσαν να ενταχθούν σε άλλους
συνδυασμούς.
Ο κ. Φιλίππου κατάφερε να διατηρήσει την εικόνα του «αγωνιστή δημάρχου των έργων», που αντιτίθεται στο κλείσιμο
των παραλιών, με αιχμή του δόρατος την αντιπαράθεση με
το ξενοδοχειακό συγκρότημα GRAND RESORT.
Η προσπάθεια αποδόμησης αυτού του προφίλ του δημάρχου Καλυβίων κ. Φιλίππου στην οποία επιδόθηκε και η
εφημερίδα μας, δεν είχε αποτέλεσμα, λόγω αυτής της θεμελιωμένης αντίληψης για τις «ικανότητες» του ανδρός και
του μικρού χρόνου που κράτησε η προεκλογική περίοδος
(από τον Ιούνιο μέχρι τον Νοέμβριο).
Δεν μπορεί να παραγνωριστεί και η σημαντική εμπειρία του
κ. Φιλίππου στην διεξαγωγή επιτυχημένων εκλογών που
απείχε μακράν της εμπειρίας των ανθυποψηφίων του.
Χριστίνα Χριστοφάκη - «Ζούμε Μαζί»
Π
έραν των όσων προαναφέραμε για συγκεκριμένα πρόσωπα, ο συνδυασμός της κας Χριστοφάκη αποτελείτο
στην μεγάλη πλειοψηφία του από πρόσωπα τα οποία είχαν
επικριθεί για την διοίκηση που άσκησαν κατά το πρόσφατο παρελθόν. Η επιλογή προσώπων που είχαν λάβει στο
παρελθόν κάποιο σχετικά μεγάλο αριθμό ψήφων, ανεξαρτήτως της τωρινής αποδοχής τους από την τοπική κοινωνία, υπερτέρησε της συγκρότησης ενός «ψηφοδελτίου» με
νέα και κυρίως άφθαρτα στελέχη. Αυτό εκτιμήθηκε αρνητικά
από μεγάλη μερίδα των ψηφοφόρων. Δεν ήταν λίγες οι περιπτώσεις όπου υποψήφιοι του συνδυασμού «Ζούμε Μαζί»
αναγκαζόντουσαν να απολογούνται για την πολιτική όσων
διαχειρίστηκαν ανεπιτυχώς την εξουσία στην Ανάβυσσο και
στην Παλαιά Φώκαια, τα προηγούμενα χρόνια.
Δεν ήταν λίγες και οι περιπτώσεις όπου στελέχη τα οποία
προσκλήθηκαν να συμμετάσχουν στον συνδυασμό, αρνήθηκαν με την αιτιολογία της συμμετοχής σ΄ αυτόν, των προαναφερθέντων, αλλά και άλλων από το περιβάλλον τους.
Όταν η κα Χριστοφάκη έδειξε την πρόθεση να αφήσει εκτός
συνδυασμού κάποιους από αυτούς, σύμφωνα με αποκλειστικές μας πληροφορίες, αντιμετώπισε το δίλημμα, όπως
άφηναν να εννοηθεί, ότι δεν θα έβρισκε υποψήφιους για να
καταρτήσει συνδυασμό.
Δεν μπορούμε να υποστηρίξουμε με βεβαιότητα, ότι αν η
επιλογή της ήταν διαφορετική, θα είχε καλύτερα εκλογικά
αποτελέσματα. Μπορούμε όμως να υποστηρίξουμε ότι θα
είχε συμβάλει κατά ένα μεγάλο ποσοστό στην απομάκρυνση από το πολιτικό σκηνικό, κάποιων που ενόχλησαν με
την πολιτική παρουσία τους. Και αυτή η συμβολή της θα
εκτιμάτο οπωσδήποτε από τους πολίτες.
Στο κλίμα της οικονομικής κρίσης, της αντιμνημονιακής
προπαγάνδας, των οικονομικών κυβερνητικών μέτρων, που
σαφώς επηρέασαν αρνητικά τους ψηφοφόρους, ήρθαν να
προστεθούν και οι δηλώσεις του αντιπροέδρου της κυβέρνησης κ. Θεόδωρου Πάγκαλου, συζύγου της κας Χριστοφάκη, οι οποίες «συνέβαλαν» στο να απολέσει ο συνδυασμός
ψήφους φίλων του ΠΑΣΟΚ. Το «όλοι μαζί τα φάγαμε» του
κου Πάγκαλου, όσο και αν περιέχει μεγάλη δόση απεικόνισης της πραγματικότητας, ήταν η λάθος δήλωση σε λάθος
στιγμή.
Σταμάτης Γκίνης «Σαρωνική Συμμαχεία»
Α
ναποτελεσματική αποδείχτηκε και η προεκλογική εκστρατεία του επικεφαλής της «Σαρωνικής Συμμαχίας»
κου Σταμάτη Γκίνη. Θεωρούμε ότι η στράτευσή του να εκπροσωπήσει το κόμμα της Νέας Δημοκρατίας, σ΄ αυτές τις
αυτοδιοικητικές εκλογές ήταν μια λανθασμένη επιλογή που
τον αδικεί. Η απάντησή του, σε σχετικά ερωτήματα ότι ο
συνδυασμός του ήταν ανεξάρτητος ο οποίος υποστηριζόταν
από το κόμμα της αξιωματικής αντιπολίτευσης, δεν έπεισε.
Ο κ. Γκίνης με την «Σαρωνική Συμμαχία», συγκέντρωσε
υποπολλαπλάσιο ποσοστό (9%), από αυτό που συγκέντρωσε στον πρώτο γύρο, ο ομοϊδεάτης του υποψήφιος
περιφερειάρχης στην Ανατολική Αττική κ. Βασίλης Κικίλιας,
(24,75%), ο οποίος παραβρέθηκε και σε συγκεντρώσεις του
συνδυασμού. Είναι βέβαιο ότι ο κ. Γκίνης με την κομματική
υποψηφιότητά του, δεν υποστηρίχθηκε από μεγάλο αριθμό ψηφοφόρων του κόμματος της Ν.Δ., οι οποίοι ανήκαν
στην λεγόμενη εσωκομματική αντιπολίτευση. Χαρακτηριστικό είναι ότι στελέχη της παράταξης, με ηγετικό ρόλο στην
περιοχή, στρατεύτηκαν με άλλους συνδυασμούς. Οι τελευταίοι ήταν αυτοί που προσέγγισαν προεκλογικά με απόλυτη
ακρίβεια το ποσοστό που θα ελάμβανε ο συνδυασμός του
κ. Γκίνη. Αναφερόντουσαν σε ποσοστό 10% κατ΄ ανώτατο
όριο.
Γ
Ο υποψήφιος του Κ.Κ.Ε.
ια την κομματική υποψηφιότητα του κου Μπιθυμήτρη, δεν
υπάρχει τίποτα ιδιαίτερο να σχολιαστεί, πέραν του ότι δεν
κατάφερε να εκφράσει ούτε το «αντιμνημονιακό πνεύμα»
που είχε ως κεντρικό σύνθημα το Κομμουνιστικό Κόμμα Ελλάδος, το οποίο εκπροσωπούσε επίσημα. Ο συνδυασμός
κατέγραψε μόλις 3,77% , δηλαδή το 1/3 του ποσοστού που
συγκέντρωσε ο ομοϊδεάτης κ. Παφύλης στην Ανατολική
Αττική (11,3%), αλλά και το 8,22% που έλαβε το κόμμα στις
εθνικές εκλογές του 2009.
Βολάκος «Σύχρονη Πόλη Σαρωνικού»
Ο
κ. Νίκος Βολάκος έκανε μια υπερπροσπάθεια να καταγράψει ένα καλό ποσοστό. Το επιτελείο του αποτελείτο
από νέα στην πολιτική στελέχη, άγνωστα στους ψηφοφόρους, προερχόμενα κυρίως από την περιοχή του Λαγονησίου. Είχε σοβαρή αδυναμία να στελεχώσει τον συνδυασμό
του με εκπροσώπους από τις υπόλοιπες δημοτικές κοινότητες πλην Καλυβίων και γι΄ αυτό δημιούργησε σοβαρά προβλήματα αναγνωρισιμότητας. Η εκλογή έστω και μόνου του
κου Βολάκου ως δημοτικού συμβούλου, θεωρήθηκε από
στελέχη του συνδυασμού, ως επιτυχία και μια καλή αρχή,
για μια δυναμική πορεία,
Τα συγκεντρωτικά αποτελέσματα στο δήμο Σαρωνικού
και ο αριθμός των εκλεγμένων συμβούλων δημοσιεύονται στη διπλανή σελίδα (11).
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"Αττικός Παρατηρητής"
Οι εκλεγμένοι δημοτικοί σύμβουλοι
Ενσωμάτωση 53 Ε.Τ. 100% Γραμμένοι 21.241 Ψήφισαν 16.854 / 79,35% Έγκυρα 16.290 / 96,65% Άκυρα 431 / 2,56% Λευκά 133 / 0,79%
Δημοτικοί Σύμβουλοι από τον συνδυασμό “Σαρωνικός Συνεργασία” (16)
Από τα Καλύβια
1. Κόλλια Μαρία
2. Σωφρόνης Γεώργιος
3. Αδάμης Μιχαήλ
4. Ζεκάκος Ευάγγελος
5. Δημητρίου Σπυρίδωνας
6. Αθανασόπουλος Αλέξανδρος
7. Λιοδακάκη Δημήτριο
Από την Ανάβυσσο
1. Τζιβίλογλου Γιώργος
2. Μπούκης Κωνσταντίνος
3. Καραγιάννης Αθανάσιος
4. Κωνσταντέλος Ανδρέας
Από την Παλαιά Φώκαια
1. Τσαλικίδης Εμμανουήλ
2. Μακροδημήτρης Σωτήριος
Από την Σαρωνίδα
1. Πέγκας Ανδρέας
2. Περπερίδου Διονυσία
Από τον Κουβαρά
1. Πρίφτη Αικατερίνη
Δημοτικοί Σύμβουλοι του συνδυασμού “Ζούμε Μαζί στον Δήμο Σαρωνικού” (7)
Από την Ανάβυσσο
1. Χριστοφάκη Χριστίνα
2. Τσιακάλου Αναστασία
3. Γκέραλης Σάββας τουΧρήστου
Από τα Καλύβια
1. Πετρόπουλος Σταύρος
2. Πουλόπουλος Νικόλαος
3. Καρακασίλης Κωνσταντίνος
Από την Παλαιά Φώκαια
1. Σαρρής Σοφοκλής
Δημοτικοί Σύμβουλοι από τον συνδυασμό “Σαρωνική Συμμαχία” (2)
Από τον Κουβαρά
1. Γκίνης Σταμάτιος τ
Από τα Καλύβια
1. Σοφός Δημήτριος
Από τον Συνδυασμό “Λαϊκή
Συσπείρωση Σαρωνικού” (1)
Από τον συνδυασμό “Σύγχρονη
Πόλη Σαρωνικού” (1)
Από τα Καλύβια
1. Μπιθυμήτρης Γεώργιος
Από τα Καλύβια
1. Βολάκος Νικόλαος
Σύνολο εκλεγέντων στο δημοτικό συμβούλιο 27
Εκλεγμένοι στα τοπικά συμβούλια
Δημοτική κοινότητα Καλυβίων
Από τον συνδυασμό “Σαρωνικός
Συνεργασία” (7)
1. Κολαξής Γεράσιμος
2. Διβάνη Δημήτριο
3. Καραγιάννη Μαρία
4. Ράπτη Στυλιανό
5. Στουραΐτη – Νάσου Μαργαρίτα
6. Συριανάκη Μάρθα
7. Μιχάλη Ευάγγελο
Από τον συνδυασμό “Ζούμε Μαζί στον
Δήμο Σαρωνικού” (3)
1. Πρίφτης Αναστάσιος
2. Κόλλια Ιωάννα
3. Αμπάτης Στυλιανός
Από τον συνδυασμό “Σαρωνική Συμμαχία” (1)
1. Γκίνης Σταμάτιος
Σύνολο εκλεγέντων στο τοπικό συμβούλιο 11 σύμβουλοι
Δημοτική κοινότητα Αναβύσσου
Από τον συνδυασμό “Σαρωνικός
Συνεργασία” (3)
1. Χαρίτος Εμμανουήλ του Γεωργίου
2. Τροχίδης Φίλιππος του Βασιλείου
3. Χατζημιχαηλίδου Χαραλαμπία
Από τον συνδυασμό “Ζούμε Μαζί στον
Δήμο Σαρωνικού” (1)
1. Μηχαϊλίδης Νικόλαος
Από τον συνδυασμό “Σαρωνική Συμμαχία” (1)
1. Μαρή Αγγελίδου Αθανασία
Σύνολο εκλεγέντων στο τοπιικό συμβούλιο 5 σύμβουλοι
Δημοτική κοινότητα Παλαιάς Φώκαιας
Από τον συνδυασμό “Σαρωνικός
Συνεργασία” (3)
1. Λάμπρου Γεώργιος
2. Μακροδημήτρης ιωάννης
3. Δέδες Αναστάσιος
Από τον συνδυασμό “Ζούμε Μαζί στον
Δήμο Σαρωνικού” (1)
1. Φιλίππου Δημήτριος
Από τον συνδυασμό “Σαρωνική Συμμαχία” (1)
1. Παπουτσής Αθανάσιος
Σύνολο εκλεγέντων στο τοπιικό συμβούλιο 5 σύμβουλοι
Δημοτική κοινότητα Σαρωνίδας
Από τον συνδυασμό “Σαρωνικός
Συνεργασία” (3)
1. Παπασταμέλου – Γκούμα Αικατερίνη
2. Παπαγεργίου Δημήτριος
3. Νικολοπούλου Φανή
Από τον συνδυασμό “Ζούμε Μαζί στον
Δήμο Σαρωνικού” (1)
1. Χατζηκωνσταντίνου – Δημητρίου Ζωή
Από τον συνδυασμό “Σαρωνική Συμαχία” (1)
1. Παϊδούση Ηλιάνα
Σύνολο εκλεγέντων στο τοπιικό συμβούλιο 5 σύμβουλοι
Τοπική κοινότητα Κουβαρά
Από τον συνδυασμό “Σαρωνικός
Συνεργασία” (2)
1. Κίτσος Ιωάννης του Αθανασίου
2. Αυγερινού – Σιμιτζή Ευανθία
Από τον συνδυασμό “Σαρωνική Συμαχία” (1)
1. Βασιλείου Πάχη βασιλική
Σύνολο εκλεγέντων στο τοπιικό συμβούλιο 3 σύμβουλοι
Σελίδα - 11 -
Σελίδα - 12 -
"Αττικός Παρατηρητής"
Φανή Νικολοπούλου, σύμβουλος δημοτικής
κοινότητας Σαρωνίδας
Σ
ας ευχαριστώ θερμά για τη
στήριξή σας στις δημοτικές
μας εκλογές.
Θα ήθελα να σας διαβεβαιώσω
ότι θα προσπαθήσω με όλες μου
τις δυνάμεις να φανώ αντάξια της
εμπιστοσύνης σας, με αξιοπρέπεια και διαφάνεια, πάντα για
μία καλύτερη Σαρωνίδα που όλοι
αξίζουμε και περιμένουμε.
Επ’ ευκαιρία των εορτών των
Χριστουγέννων και του Νέου
Έτους 2011, θα ήθελα επί πλέον
να σας ευχηθώ «Υγεία και Χρόνια Πολλά σ’ εσάς και την
οικογένειά σας»
Όλγα Κετεόγλου
Ε
υχαριστώ όλους τους δημότες της Αναβύσσου που με
εμπιστεύτηκαν και δηλώνω να
συνεχίσω να υπηρετώ τον τόπο
μου με συνέπεια, σεβασμό και
υπευθυνότητα.
Εύχομαι, χρόνια πολλά και ευτυχισμένο το 2011.
Όλγα Κετεόγλου
Ευάγγελος Ζεκάκος, δημοτικός σύμβουλος
Σαρωνικού
Λ
ίγες μέρες μετά τις εκλογές της
7ης Νοεμβρίου, νιώθω την ανάγκη αλλά και την υποχρέωσή να
μοιραστώ μαζί σας τη χαρά και την
συγκίνηση αλλά και την ελπίδα για
την επιτυχία του σχεδίου μας για
τον Νέο Δήμο του Σαρωνικού.
Οι εκλογές τελείωσαν. Μπροστά
μας έχουμε το μεγάλο έργο της
εφαρμογής του ΚΑΛΛΙΚΡΑΤΗ και
της διοικητικής συνένωσης των πέντε Δημοτικών και Κοινοτικών Διαμερισμάτων.
Όλοι μαζί πλέον μπορούμε και πρέπει να δουλέψουμε
για τον νέο Δήμο που ονειρευόμαστε. Εξ άλλου στον
μικρό τόπο αυτό που ζούμε δεν περισσεύει κανείς. Δεν
έχουμε το δικαίωμα αλλά ούτε και την πολυτέλεια να
ξεχωρίσουμε κανένα συμπολίτη μας ανάλογα με τα
πιστεύω του ή με το αν μας στήριξε ή όχι.
Είμαστε όλοι απαραίτητοι. Ότι μας πλήγωσε κατά τη
διάρκεια της τόσο μακριάς προεκλογικής περιόδου
πρέπει να μείνει πίσω μας.
Τοπική αυτοδιοίκηση σημαίνει περιβάλλον, καθημερινότητα, ποιότητα ζωής, ζητήματα που μας απασχολούν
αλλά και επίλυση των τοπικών προβλημάτων μικρών
και μεγάλων, προσωπικών αλλά και γενικότερων.
Η εντυπωσιακή εκλογική επιτυχία του συνδυασμού
μας με τον Πέτρο Φιλίππου μας γεμίζει δύναμη και
αισιοδοξία, παράλληλα όμως μας κάνει να νιώθουμε
ακόμη μεγαλύτερη ευθύνη για να το έργο που αναλαμβάνουμε.
Προσωπικά σε ότι με αφορά, θα ήθελα να ευχαριστήσω από καρδιάς όλους εσάς και τον καθένα χωριστά,
που με στηρίξατε, με εμπιστευθήκατε και τελικά με την
ψήφο σας με επανεκλέξατε και μου δώσατε αυτή την
τόσο τιμητική θέση στο Δημοτικό Συμβούλιο του Δήμου
Σαρωνικού και να σας διαβεβαιώσω ότι θα δικαιώσω
απόλυτα την επιλογή σας στο πρόσωπο μου. Σε καμία
περίπτωση δεν πρόκειται να σας απογοητεύσω.
Θέλω όμως να διαβεβαιώσω και αυτούς που δεν μας
στήριξαν, ότι θα εργασθώ σκληρά για το καλό του τόπου μας και θα υπηρετήσω το συμφέρον όλων μας χωρίς καμία απολύτως διάκριση. Για μένα άλλωστε μαζί
με τις εκλογές τελείωσαν και οι όποιες αντιπαραθέσεις
υπήρξαν.
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Γιώργος Σπυρίδης
Φίλες και Φίλοι
Α
ισθάνομαι την ανάγκη να εκφράσω τις ευχαριστίες μου σ
όλους τους πολίτες του Δήμου Σαρωνικού που εμπιστεύτηκαν και
ανέδειξαν πρώτη δύναμη το συνδυασμό ΣΑΡΩΝΙΚΟΣ –ΣΥΝΕΡΓΑΣΙΑ στον οποίο είχα την τιμή να
συμμετέχω.
Ευχαριστώ ιδιαίτερα τους ανθρώπους που στάθηκαν πραγματικά
δίπλα μου και με στήριξαν σ’ αυτή
την δύσκολη εκλογική μάχη. Δώσαμε μαζί ένα αγώνα με πολιτικό ήθος, αξιοπρέπεια
,ειλικρίνεια, εντιμότητα , με καθαρότητα λόγων και έργων.
Αυτούς που με πίστεψαν ως ενεργό πολίτη, ως κάτοικο
της περιοχής , ως άνθρωπο του Αθλητισμού και με τίμησαν με την ψήφο τους, τους διαβεβαιώνω ότι θα συνεχίσω να δηλώνω παρόν στην κοινή καθημερινή μας προσπάθεια για την πρόοδο και την ανάπτυξη του τόπου
που επιλέξαμε να ζήσουμε και να δημιουργήσουμε.
Επίσης θέλω να συγχαρώ όλους του συνυποψήφιους
μου για τον αγώνα που έκαναν, καθώς και αυτούς που
εκλέχθηκαν στις πρόσφατες δημοτικές εκλογές ανεξαρτήτως συνδυασμού και να τους ευχηθώ κάθε επιτυχία
στη τοπική αυτοδιοίκηση.
Πιστεύω ότι όλοι μαζί, χωρίς διαχωριστικές γραμμές
οφείλουμε και πρέπει να κάνουμε πράξη το όραμα, που
γέννησε ο Καλλικράτης για το μέλλον του νέου Δήμου
Σαρωνικού.
Με εκτίμηση
Χάρης Δαμάσκος, περιφερειακός σύμβουλος Ανατ. Αττικής
Δ
ώσαμε όλοι μαζί ένα μεγάλο
και δύσκολο αγώνα με ήθος και
αξιοπρέπεια. Σας ευχαριστώ πολύ
όλους, γιατί στην Ανατολική Αττική
επιβραβεύσατε τις προσπάθειες
μας και μας αναδείξατε πρώτους
και στους δύο γύρους των περιφερειακών εκλογών. Όλα αυτά τα
χρόνια στην Νομαρχία καταφέραμε να αναδείξουμε τα πραγματικά
προβλήματα της Αν. Αττικής και να
λύσουμε ένα μεγάλο μέρος αυτών. Αυτό δεσμευόμαστε
να συνεχίσουμε να κάνουμε και στην Περιφέρεια.
Σωτήρης Μακροδημήτρης, δημοτικός σύμβουλος Σαρωνικού
Α
γαπητοί πολίτες του Δήμου
Σαρωνικού
Με την επιστολή μου αυτή θα
ήθελα να σας ευχαριστήσω από
καρδιάς για τήν στήριξή σας πρός
το πρόσωπό μου στις εκλογές της
7ης Νοέμβρη.
Η θετική σας ψήφος με τιμά ιδιαίτερα, με γεμίζει συγκίνηση αλλά μου
προσδίδει και τεράστια ευθύνη
έναντι όλων των πολιτών. Στόχος
μου η ανιδιοτελής προσφορά στον
νέο Δήμο και η αμμέριστη συμπαράστασή μου στον Δήμναρχό μας, Πέτρο Φιλίππου, προς την ευόδωση του
προγράμματος και του οράματος του συνδυασμού μας
για την ανάπτυξη και την ευημερία του τόπου μας.
Με εκτίμηση
Ο
επικεφαλής, Νίκος Βολάκος και τα μέλη της Σύγχρονης Πόλης, θέλουν να ευχαριστήσουν τους
πολίτες εκείνους, που στα διάφορα blog ανταποκρίνονται με θετικά σχόλια για την παρουσία μας στο Δημοτικό Συμβούλιο, έστω και με μία έδρα.
Η Σύγχρονη Πόλη Σαρωνικού ευχαριστεί
και προσκαλεί…
Φίλες και Φίλοι, πέρα από τη δική μας θέληση για
προσφορά, χρειαζόμαστε και τη συνδρομή των συμπολιτών μας.
Γι αυτό, όσοι θέλουν να συμμετάσχουν στην κοινή
προσπάθεια, είναι καλοδεχούμενοι. Σας περιμένουμε
στα γραφεία μας, για μια πρώτη γνωριμία.
Επικοινωνήστε μαζί μας στα τηλέφωνα: 22910-23245,
22910-71614 και 6977-686574
ή στείλτε mail: [email protected].
Σύγχρονη Πόλη Σαρωνικού
Αθανάσιος Καραγιάννης, δημοτικός
σύμβουλος Σαρωνικού
Γιάννης Καζάνας
Ε
υχαριστώ τους δημότες του Σαρωνικού που
με τίμησαν με την ψήφος τους. Εύχομαι σε
όλους τους συμπολίτες μας, Υγεία, Ευτυχία και
Ειρήνη για το 2011
Το νέο Διοικ. Συμβούλιο του Ν.Α.Ο.Π.Φ.
«Ο ΠΥΘΕΑΣ»
Τ
ο νέο Διοικ. Συμβούλιο του Ν.Α.Ο.Π.Φ.
«Ο ΠΥΘΕΑΣ» που εκλέχτηκε στη Γεν.
Συνέλευση της 11.12.2010, και συστήθηκε στη συνεδρίαση της 18/12/2010 είναι το
εξής:
Πρόεδρος
: Φρατζέσκου Ζαχαρώ
Αντιπρόεδρος : Ζιώζου Μαρία
Γεν.Γραμμ.
: Βαρβαρίγος Ιωάννης
Ταμιας
: Γκουλέτση Σταυρουλα
Γεν.Αρχηγός
Αθλημάτων: Καλούδης Νίκος
Μέλη
: Πρωτόγερου Ασπασία
: Γούλα ΄Ολγα
Α
γαπητοί Φίλοι και Φίλες, θα ήθελα
να σας ευχαριστήσω από καρδιάς
για την μεγάλη τιμή που μας κάνατε
να ανανεώσετε την αγάπη και την
εμπιστοσύνη στο πρόσωπό μου με
την ψήφο σας.
Θα είμαι δίπλα σας σε κάθε πρόβλημα,
βοηθώντας στην ανάπτυξη του νέου
Δήμου Σαρωνικού» για ένα καλύτερο
αύριο.
Εύχομαι Χρόνια Πολλά. Ευτυχισμένο
το νέο έτος με υγεία και αγάπη.
ΜΑΘΗΤΙΚΗ
ΕΥΑΙΣΘΗΤΟΠΟΙΗΣΗ
Ο
ι μαθητές του Λυκείου Αναβύσσου ευαισθητοποιημένοι από τις
ανάγκες και τα προβλήματα των συνανθρώπων μας και εν’ όψει των
Χριστουγέννων συγκέντρωσαν τρόφιμα, ρούχα παιχνίδια και γλυκίσματα, τα οποία πρόσφεραν στα παιδιά
του χωριού S.O.S και το Λύρειο
Ίδρυμα.
Μαθητές του σχολείου επισκέφτηκαν την Τρίτη 21 Δεκεμβρίου το
χωριό S.O .S . της Βάρης , παρέδωσαν στους υπεύθυνους τις προσφορές και συζήτησαν μαζί τους
για θέματα που αφορούν τα παιδιά
και τη λειτουργία του ιδρύματος .
Η διάθεση συμμετοχής και η προθυμία με την οποία ανταποκρίθηκαν οι
μαθητές ήταν ιδιαίτερα συγκινητική
και απέδειξε ότι πραγματικά έχουν υιοθετήσει τις αρχές του εθελοντισμού
που διδάσκονται.
Ο Διευθυντής
Γιάννης Σπέντζος
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"Αττικός Παρατηρητής"
Ε
Αλλά και μετά την διεξαγωγή του πρόχειρου διαγωνισμού, η μη ολοκλήρωση της διαδικασίας με πρόσκληση του μειοδότη για διαπραγμάτευση και η μη
ανάθεση μέχρι σήμερα της μελέτης του έργου, δημιουργεί εύλογα ερωτηματικά, μια και εγκυμονεί κινδύνους, πραγματικούς αυτή τη φορά, να χαθούν τα χρήματα με αποκλειστική πλέον ευθύνη του κοινοτάρχη,
μια και σύμφωνα με τους τότε ισχυρισμούς του, έχουν
περάσει οκτώ (8) μήνες από τον Απρίλιο του 2010,
όταν έληγαν οι προθεσμίες.
Σε πρόσφατη συνεδρίαση του κοινοτικού συμβουλίου
(14/12/2010) ο κοινοτικός σύμβουλους κ. Ντίνος Χασάπης, έθεσε ερώτημα στον πρόεδρο κ. Τσαλικίδη,
αν λόγω αυτής της καθυστέρησης, την οποία απέδωσε στον κοινοτάρχη, υπάρχει κίνδυνος να χαθούν τα
χρήματα.
Ο κ. Τσαλικίδης απάντηΣκόπιμη η καθυστέρηση στην ανάθεση
σε ότι η καθυστέρηση
της μελέτης για την αποκατάσταση
έναρξης της διαπραγμάτευσης με την μειοδότρια
της χωματερής της Παλαιάς Φώκαιας;
εταιρεία και η ανάθεση
Αναμένει την πρόσκληση η μειοδότρια κοινοπραξία,
της μελέτης, οφείλεται
σύμφωνα με έγγραφο που κοινοποίησε στον Κοινοτάρχη.
στο υπουργείο εθνικής
οικονομίας, το οποίο
έδωσε εντολή να διακογια να επιλεγεί ο μελετητής, γιατί αυτή η διαδικασία πεί η διαδικασία. Όμως δεν παρουσίασε κανένα έγήταν χρονοβόρα και αν δεν ολοκληρωνόταν μέχρι τον γραφο - στοιχείο και δεν ανέφερε τους λόγους για
Απρίλιο του 2010, θα υπήρχε κίνδυνος να χαθούν τα τους οποίους δόθηκε μια τέτοια εντολή.
χρήματα του έργου (450.000 €). Τότε αντί του δη- Ο κοινοτικός σύμβουλος κ. Χασάπης, την επομένη
μόσιου διαγωνισμού πρότεινε την απευθείας ανάθε- της συνεδρίασης του κοινοτικού συμβουλίου, κατέση. Με την παρέμβαση του κοινοτικού συμβούλου κ. θεσε έγγραφη ερώτηση στον κ. Τσαλικίδη, ζητώντας
Ντίνου Χασάπη ο κ. κοινοτάρχης, αποδέχθηκε την παράλληλα να προσκομιστούν τα σχετικά έγγραφα.
εναλλακτική διαδικασία της διαπραγμάτευσης με πε- Μέχρι σήμερα που γράφονται αυτές οι γραμμές δεν
έχει δοθεί καμία απολύτως απάντηση και τηρείται σιριορισμένο αριθμό εταιρειών.
Μετά την δημοσιοποίηση από τον «Αττικό Παρα- ωπή από πλευράς κοινότητας.
τηρητή» στο διαδίκτυο της διακήρυξης, εμφανίστηκε Έγγραφο με συγκεκριμένα ερωτήματα κατέθεσε και ο
και η εταιρεία «Εδαφομηχανική» η οποία ήταν τελικά εκδότης του «Αττικού Παρατηρητή» προς τον πρόεκαι ο μειοδότης, στον πρόχειρο διαγωνισμό που δι- δρο της κοινότητας, για τα οποία επίσης δεν δόθηκε
εξήγαγε η κοινότητα 10 ολόκληρους μήνες μετά την καμία απολύτως απάντηση, μέχρι σήμερα 3/1/2011.
απόφαση του κοινοτικού συμβουλίου. Αυτή η αδικαιο- Το έγγραφο προς τον πρόεδρο της κοινότητας έχει
ως ακολούθως:
λόγητη καθυστέρηση γεννά πολλά ερωτηματικά.
ντύπωση προκαλεί το γεγονός ότι παρ΄ ότι έχουν
παρέλθει 3 μήνες (11/10/2010), από την ολοκλήρωση του διαγωνισμού για την επιλογή μειοδότη, για την ανάθεση της μελέτης αποκατάστασης της
χωματερής της Παλαιάς Φώκαιας, η κοινοπραξία που
μειοδότησε στον διαγωνισμό δεν έχει προσκληθεί,
σύμφωνα με τους όρους της διακήρυξης, από τον
πρόεδρο της κοινότητας κ. Τσαλικίδη, προκειμένου
να λάβει μέρος στην διαπραγμάτευση. Υπενθυμίζουμε ότι μειοδότης στον διαγωνισμό ήταν κοινοπραξία
υπό την εταιρεία «Εδαφομηχανική» η οποία είχε δώσει προσφορά με έκπτωση 20%.
Να υπενθυμίσουμε ακόμα ότι, από τον Νοέμβριο του
2009 ο κοινοτάρχης κ. Μανώλης Τσαλικίδης, ισχυριζόταν ότι δεν έπρεπε να γίνει δημόσιος διαγωνισμός
Προς τον πρόεδρο της κοινότητας
Παλαιάς Φώκαιας
κ. Μανώλη Τσαλικίδη τη συνεδρίαση του κοινοτικού συμβουλίου της
Παλαιάς Φώκαιας και μετά από ερώτηση του
κ. Ντίνου Χασάπη, αναφερθήκατε μεταξύ άλλων
σε δημοσιεύματα που σας συκοφαντούν αναφορικά με το θέμα της ανάπλασης της ΧΑΔΑ.
Σας έχω ζητήσει από τον παρελθόντα Οκτώβριο
στοιχεία για τον διαγωνισμό που έγινε και δεν
είχα καμία απάντηση, παρ΄ ότι είχατε υποσχεθεί
μέσω e-mail, ότι θα δίνατε τις σχετικές πληροφορίες, μετά την κοινοποίηση του πρακτικού του
διαγωνισμού, από την ΤΥΔΚ.
Επόμενο είναι, μετά την απροθυμία να με ενημερώσετε, ως δημόσιο μέσο ενημέρωσης και ως
πολίτη, να προβαίνω σε δημοσίευση συμπερασμάτων, από πληροφορίες που συλλέγω, προκειμένου να ενημερώσω με την σειρά μου τους
ενδιαφερόμενους πολίτες.
Παρακαλώ να μου στείλετε σε εύλογο χρόνο (το
συντομότερο για να περιληφθούν στο επόμενο
τεύχος του «ΑΤΤΙΚΟΥ ΠΑΡΑΤΗΡΗΤΗ»), στοιχεία για την όλη εξέλιξη του θέματος από τον
Νοέμβριο του 2009, όταν το κοινοτικό συμβούλιο πήρε την απόφαση να προχωρήσει στην
ανάθεση της μελέτης σε εργολάβο μετά από διαπραγμάτευση και συγκεκριμένα:
1. Στην συνεδρίαση του κοινοτικού συμβουλίου
τον Νοέμβριο του 2009, είχατε αναφέρει και περιλαμβάνεται στα πρακτικά, ότι αν δεν γινόταν
η ανάθεση της μελέτης και η ολοκλήρωσή της
ους τελευταίους μήνες κάποιοι, προκειμένου να δημιουργήσουν εντυπώσεις και προβλήματα σε βάρος
του νυν Δημάρχου Αναβύσσου κ. Σάββα Γκέραλη και
υποψήφιου στις Δημοτικές εκλογές που πέρασαν, διέδιδαν
(και ενδεχομένως να διαδίδουν μέχρι σήμερα), πως δήθεν
η εταιρική σύνθεση μας έχει μεταβληθεί και πως η επαγγελματική μας δραστηριότητα έχει μεταβιβαστεί σε άλλα
πρόσωπα από εμάς, δηλαδή σε νέους ιδιοκτήτες. Μεταξύ
των νέων ιδιοκτητών, φέρεται να είναι συγγενικό πρόσωπο
του Δημάρχου Αναβύσσου.
Μυθεύματα που επισύρουν ποινικές
κυρώσεις τα περί ιδιοκτησιακού
καθεστώτος του KOUROS CLUB
ANAVYSSOS
Όλα αυτά τα είναι μυθεύματα και κατευθυνόμενες διαδόσεις,
που προφανώς είχαν σαν στόχο να πλήξουν το Δήμαρχο
Αναβύσσου, εμπλεκοντάς τον έμμεσα, να έχει επαγγελματική δραστηριότητα σε παραλιακή επιχείρηση της Αναβύσσου, όμως ταυτόχρονα δημιούργησαν και προβλήματα στο
KOUROS CLUB ANAVYSSOS, αφού όλα τα προαναφερόμενα, δημιουργούν σύγχυση στα μέλη, στους πελάτες και
στους προμηθευτές της επιχείρησης.
Όλα αυτά που διαδίδονται είναι ψεύδη και σε καμμία περίπτωση δεν ανταποκρίνονται στην πραγματικότητα.
Από το 2002 μέχρι σήμερα καμία μεταβολή δεν έχει επέλθει
στην εταιρική σύνθεση της εταιρείας μας, ούτε στην εκπροσώπησή της.
Οποιοσδήποτε άμεσα ή έμμεσα συνεχίζει να διαδίδει αυτά
τα μυθεύματα, θα μας αναγκάσει να ασκήσουμε εναντίον
του, τις κατά νόμο ενέργειες, καταγγέλλοντας τον, στον αρμόδιο εισαγγελέα.
Ανάβυσσος 7 Δεκεμβρίου 2010
Για το KOUROS CLUB ANAVYSSOS
Γεώργιος Τζελαλίδης
Νομικός Σύμβουλος
Τ
Καταφύγι 19/12/2010
Κύριε πρόεδρε.
Σ
Τ
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μέχρι τον Απρίλιο του 2010 θα υπήρχε απώλεια
των χρημάτων. Αιτιολογούσατε με αυτό τον τρόπο την πρόθεσή σας να γίνει απευθείας ανάθεση της μελέτης σε συγκεκριμένη εταιρεία;
2. Γιατί καθυστερήσατε, σχεδόν 10 μήνες να δημοπρατήσετε την μελέτη (Ιανουάριος - Οκτώβριος 2010), προσκαλώντας τις δύο εταιρείες
που εκδήλωσαν ενδιαφέρον να αναλάβουν το
μελετητικό έργο;
3. Από τον Οκτώβριο του 2010 μέχρι σήμερα,
γιατί δεν έχει κληθεί ο μειοδότης μελετητής, για
να ολοκληρωθεί η διαπραγμάτευση και να ανατεθεί η μελέτη;
4. Αναφέρατε στο κοινοτικό συμβούλιο ότι το
αρμόδιο υπουργείο, δεν σας επιτρέπει να ολοκληρώσετε την διαδικασία διαπραγμάτευσης και
ανάθεσης της μελέτης. Υπάρχει σχετικό έγγραφο και ποιους λόγους επικαλείται;
5. Έχετε ενημερώσει εγγράφως τον μειοδότη
μελετητή για τους λόγους που επέβαλαν το πάγωμα της περαιτέρω διαδικασίας;
Με ενδιαφέρον θα δημοσιεύσω και οποιοδήποτε
σχόλιό σας, παράλληλα με τις απαντήσεις επί
των συγκεκριμένων ερωτημάτων, γιατί πρόθεσή
μου είναι να πληροφορώ αντικειμενικά τους αναγνώστες και σε καμία περίπτωση δεν επιθυμώ
να δημοσιεύω λανθασμένα ή ελλιπή στοιχεία.
Άγγελος Φραγκόπουλος
α συσσωρευμένα προβλήματα των τελευταίων ετών, οι κάκιστες
επιλογές παλαιότερων διοικήσεων καθώς και η ολέθρια πολιτική
της Κοινότητας, οδήγησαν τον Πρωτέα σε πραγματικό αδιέξοδο.
Το εναπομείναντα 4 μέλη του ΔΣ συγκάλεσαν στις 30/12 σε αίθουσα της Κοινότητας, Γενική Συνέλευση, στην οποία παρευρέθηκαν
μόνο 18 μέλη.
Επειδή δεν υπήρξε απαρτία η ΓΣ θα επαναληφθεί την άλλη εβδομάδα, αλλά τέτοια ώρα τέτοια λόγια. Το σωματείο βουλιάζει και το κακό
είναι ότι βουλιάζει μόνο και αβοήθητο.
Όποιος κατηγορήσει μόνο τη μία πλευρά γι' αυτό το κατάντημα θα
είναι άδικος. Για να φτάσει το σωματείο σ΄ αυτό το χάλι, ευθύνονται
διαχρονικά πολλοί.
Στα πρόθυρα της διάλυσης ο Πρωτέας
Το ελπιδοφόρο είναι ότι ακούστηκαν ρεαλιστικές απόψεις και άρχισαν να επικρατούν λογικές, που είναι μακριά από τις αλαζονικές
συμπεριφορές και αντιλήψεις παλαιοτέρων ετών.
Το ζητούμενο λοιπόν για το σωματείο είναι, να αποκτήσει άμεσα
νόμιμη και ικανή διοίκηση που θα αναλάβει το βαρύ φορτίο να φτιάξει σταδιακά ομάδα χαμηλού κόστους, να φέρει τα λειτουργικά του
έξοδα σε λογικά μεγέθη και να κάνει το σωματείο αγαπητό στους
κατοίκους και ιδιαίτερα στους νέους.
Όσο για την απεμπλοκή του σωματείου από τα παιχνίδια με τη Τοπική Αυτοδιοίκηση, τώρα έτσι κι' αλλιώς είναι μονόδρομος για όλους.
Σίγουρα υπάρχει ελπίδα, αρκεί κάποιοι να το πιστέψουν και κάποιοι
να τους στηρίξουν.
Ο Σαρωνικός αποτελεί σπουδαίο παράδειγμα για το πως μπορεί
ένα σωματείο με καλή διοίκηση και σε ελάχιστο χρόνο, να κερδίσει
την αξιοπιστία του, την αγάπη του κόσμου και κυρίως το μέλλον
του.
Τέλος υπάρχει και η ομάδα των παλαιμάχων, η οποία αν και αποτελεί ξεχωριστή διοικητική οντότητα, θα μπορούσε και αυτή να βοηθήσει επειδή το έχει κάνει πολλές φορές στο παρελθόν με διαφορετικές συνθήκες, λιγότερο επώδυνες για όλους.
Στέλιος Κανελλόπουλος
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Ο Λεβαντής δήμαρχος στη Λαυρεωτική
Μ
ε ποσοστό 51,8% εκλέχτηκε δήμαρχος Λαυρεωτικής
ο Κώστας Λεβαντής, ανεξάρτητος προερχόμενος
από το ΠΑ.ΣΟ.Κ.
Ο υποψήφιος του ΠΑ.ΣΟ.Κ δήμαρχος Λαυρίου Δημήτρης
Λουκάς συγκέντρωσε το 48,2%.
Ιανουάριος - Φεβρουάριος 2011
29 εκ ευρώ, για την βελτίωση
του οδικού δικτύου Μαρκοπούλου Αναβύσσου
Τ
η διάθεση πίστωσης ποσού έως 29 εκατ. ευρώ,
για τη βελτίωση του οδικού τμήματος «Κόμβος Ιππικού Κέντρου - Καλύβια - Λαγονήσι - Ανάβυσσος», ενέκρινε
με απόφασή του ο Υπουργός
Υποδομών, Μεταφορών και Δικτύων, Δημήτρης Ρέππας. Το
συγκεκριμένο έργο περιλαμβάνει εργασίες οδοποιίας, ηλεκτροφωτισμού, υδραυλικών,
σηματοδότησης, σήμανσης και
ασφάλισης. Το έργο αυτό είχε
προγραμματιστεί να εκτελεστεί
πριν από τους ολυμπιακούς
αγώνες το 2004, αλλά τότε
λόγω περικοπών των σχετικών
κονδυλίων είχε ανασταλεί. Είναι παρήγορο ότι η σημερινή
"Αττικός Παρατηρητής"
κυβέρνηση αποφασίζει να το
υλοποιήσει δίνοντας μια κυκλοφοριακή ανάσα στην νοτιοανατολική πλευρά της Λαυρεωτικής χερσονήσου.
Επί κυβερνήσεως Ν.Δ. και
υπουργίας Σουφλιά, αντί να
κατασκευαστεί αυτό το έργο
επιλέχθηκε να διαπλατυνθεί η
οδός Αναβύσσου - Κερατέας,
την οποία σπανίως χρησιμοποιούν οι κατευθυνόμενοι προς
το Μαρκόπουλο και Αττική οδό
οδηγοί.
Με άλλη σχετική απόφασή του
ο Υπουργός ενέκρινε τη διάθεση πίστωσης 1.324.832,23
ευρώ, για την πληρωμή μελετών διευθέτησης ρεμάτων στην
Ανατολική Αττική. Τα προγραμματιζόμενα έργα είναι πρώτης
προτεραιότητας και πρέπει να
κατασκευαστούν το συντομότερο για την αντιπλημμυρική προστασία των εξεταζόμενων περιοχών της Ανατολικής Αττικής.
Η
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περαιτέρω ανάπτυξη του Ελληνικού Κέντρου Θαλασσίων
Ερευνών αλλά και του Ινστιτούτου Θαλάσσιας Βιολογίας
Κρήτης είναι ο στόχος του νέου του διευθυντή, καθηγητή του
Πολυτεχνείου Κρήτης, Κώστα Συνολάκη, όπως ο ίδιος σημειώνει.
Συγκεκριμένα, ο κ. Συνολάκης, ο οποίος εξελέγη
διευθυντής του ΕΛΚΕΘΕ, σύμφωνα με ανακοίνωση του Υπουργείου Παιδείας, αναφέρει:
‘Η εκλογή μου ως πρόεδρος – διευθυντής του ΕΛΚΕΘΕ αποτελεί ιδιαίτερη τιμή, πολλώ δε μάλλον,
όταν η αξιολόγηση έγινε με πρωτόγνωρη για την Ελλάδα διαδικασία από το Εθνικό Συμβούλιο Ερευνας
και Τεχ ν ο Νέος διευθυντής στο ΕΛ.ΚΕ.Θ.Ε.
λογίας
ο καθηγητής κ. Κώστας Συνολάκης (ΕΣΕΤ).
Η προεδρία του
ΕΛΚΕΘΕ είναι μια μεγάλη πρόκληση, ειδικά σε αυτή τη δύσκολη
οικονομική συγκυρία. Σκοπός μου είναι η περαιτέρω ανάπτυξη του
ΕΛΚΕΘΕ και του ΙΘΑΒΙΚ, ούτως ώστε να πρωτοστατήσουν στην
επιστημονική, οικολογική και οικονομική ανάπτυξη της νέας Ελλάδας. Γνωρίζουμε ελάχιστα για τη βιοποικιλότητα των θαλασσών μας
και ακόμη λιγότερα για το τι βρίσκεται κάτω από τους βυθούς μας,
ενώ πολλές παραλίες μας είναι σε απελπιστική κατάσταση. Θα είναι
ένα ταξίδι εξερεύνησης και ευχαριστώ το Πολυτεχνείο Κρήτης και τα
Χανιά που με προσέλκυσαν πίσω στην «Ιθάκη» και μου έδωσαν
αυτή την ευκαιρία υπηρεσίας της παγκόσμιας επιστήμης’
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Κύριε Φραγκόπουλε,
ε έκπληξη και οργή διάβασα στα Παραλειπόμενα (σελ.
5) του περασμένου τεύχους (αρ. 93) της εφημερίδας
σας ότι “υποψήφιος με το συνδυασμό του κ. Π. Φιλίππου
που διατηρεί καφετέρια στη Σαρωνίδα” μου τηλεφώνησε
και μου συνέστησε να μην πάω ως εισηγητής στην ημερίδα
που οργάνωσε η οικολογική κίνηση πολιτών Σαρωνικού
Λαυρεωτικής στις 2 Οκτωβρίου στην Π. Φώκαια. Απέδωσε
δε εξ αυτού στον υποψήφιο τον πρωτοφανή χαρακτηρισμό
του προβοκάτορα! Διαψεύδω κατηγορηματικά την πληροφορία
σας που δυστυχώς δεν θελήσατε προτού τη δημοσιεύσετε να
διασταυρώσετε μαζί μου. Σας πληροφορώ ότι ο υποψήφιος
που υπονοείτε είναι φίλος και συμμαθητής μου, τον εκτιμώ και
βεβαίως τον υποστηρίζω και εγώ θερμά ως υποψήφιο Τοπικό
Σύμβουλο. Αντίθετα από την όποια πληροφόρησή σας εγώ
ο ίδιος ήμουν που του τηλεφώνησα, με ενημέρωσε ότι ο κ.
Φιλίππου δεν θα συμμετείχε στην εκδήλωση (κάτι που ήταν
αλήθεια) και μου ευχήθηκε καλή επιτυχία στην ομιλία μου.
Φοβάμαι ότι η εφημερίδα σας με μετέτρεψε για ιδιοτελείς σας
σκοπούς και χωρίς να το γνωρίζω καν σε εργαλείο δυσφήμισης
υποψηφίου, βαρύ παράπτωμα που με θίγει ιδιαίτερα και που δεν
σας το επιτρέπει η δημοσιογραφική ιδιότητα και δεοντολογία.
Παρακαλώ να επανορθώσετε δημοσιεύοντας την επιστολή μου
αυτή στο αμέσως επόμενο τεύχος σας.
Δημήτρης Παπαδημητρίου
Απόλλωνος 12, Σαρωνίδα
Μ
Κύριε Παπαδημητρίου
πληροφορία, για την επικοινωνία σας με στέλεχος της
Οικολογικής Κίνησης και η ενημέρωση για τον διάλογο που
φέρεστε να είχατε με τον συγκεκριμένο υποψήφιο, διατυπώθηκε
ενώπιον 10 τουλάχιστον μελών της κίνησης και στους οποίους
έκανε ιδιαίτερα αρνητική εντύπωση. Μάλιστα κάποιοι εξ΄ αυτών,
ρώτησαν αν θα κάνετε τελικά την εισήγησή σας, σύμφωνα με το
πρόγραμμα, ή θα απόσχετε Βέβαια όταν ενημερώθηκαν ότι θα
παραβρεθείτε δέχτηκαν πολύ θετικά το γεγονός.
Όπως καταλαβαίνεται, αν γίνει αποδεχτό ότι δεν συνέβη το
συγκεκριμένο γεγονός, τότε είμαστε ενώπιον μιας σκόπιμης
παραπληροφόρησης. Όμως ο άνθρωπος που μας μετέφερε
την πληροφορία, αναφέρθηκε στις παραινέσεις που υποτίθεται
ότι δεχτήκατε και ήταν αυτές ακριβώς που δημοσιεύτηκαν στο
σχόλιο των παραλειπομένων.
Αν σήμερα τις διαψεύδεται, είναι δικό σας θέμα και θέμα του
ανθρώπου που μας έδωσε την πληροφορία τον οποίο γνωρίζετε
και θα έπρεπε να απευθύνετε και σ΄ αυτόν τις διαμαρτυρίες
σας.
Η παρουσία σας στην εκδήλωση και η πολύ καλή ομιλία σας,
απέδειξαν σε όλους μας ότι δεν επηρεάζεστε από μικρόψυχες
παραταξιακές αντιλήψεις, πράγμα που και όλα τα υπόλοιπα
μέλη της κίνησης θεώρησαν πολύ θετικό.
Κατανοώ απόλυτα τους λόγους για τους οποίους προβαίνετε σ΄
αυτή τη διάψευση και την δημοσιεύω όπως έχω υποχρέωση.
Άγγελος Φραγκόπουλος
Η
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Σ
ε μια λιτή εκδήλωση την Κυριακή 12/12/2010
και για τρίτη συνεχή χρονιά, πραγματοποιήθηκε η καθιερωμένη εκδήλωση βράβευση
των επιτυχόντων μαθητών της πόλης σε ΑΕΙ
και ΤΕΙ, στην οποία τιμήθηκαν δεκαεννέα νέοι
και νέες φοιτήτριες.
Η εκδήλωση, που φιλοξενήθηκε σε αίθουσα
του Ξενοδοχείου Plaza Resort, ξεκίνησε με
λόγο που εκφώνησε ο Πρόεδρος της Κοινότητας Παλαιάς Φώκαιας, κ. Μανώλης Τσαλικίδης,
ο οποίος τόνισε τη σημασία της επιτυχίας των
τιμώμενων νέων, λόγω της σπουδαιότητας
της μόρφωσης αλλά και της αξίας του αγώνα
για την κατάκτησή της.
Η Κοινότητα Παλαιάς
Φώκαιας βράβευσε τους
επιτυχόντες μαθητές
στα ΑΕΙ – ΤΕΙ
Ακολούθησε η επίδοση των βραβείων από
τους επίσημους καλεσμένους στους επιτυχόντες μαθητές, ενώ η εκδήλωση έκλεισε με
μουσικό πρόγραμμα που παρουσίασε η Μικτή
Χορωδία της Κοινότητας Παλαιάς Φώκαιας.
Την εκδήλωση τίμησαν με την παρουσία τους
ο αντιπρόεδρος της κυβέρνησης, κ. Θ. Πάγκαλος, ο Δήμαρχος Καλυβίων και δήμαρχος
Σαρωνικού κ. Π. Φιλίππου, η επικεφαλής της
μειοψηφίας στον νέο δήμο Σαρωνικού κα. Χρ.
Χριστοφάκη, η νεοεκλεγείσα περιφερειακή
σύμβουλος Ανατ. Αττικής, κ. Δέσποινα Αφεντούλη, ο πρόεδρος του δημοτικού συμβουλίου Αναβύσσου, κ. Α. Κωνσταντέλος, δημοτικοί
σύμβουλοι της Αναβύσσου και των Καλυβίων,
κοινοτικοί σύμβουλοι της Π. Φώκαιας, καθώς
και εκπρόσωποι Συλλόγων και Φορέων της
Παλαιάς Φώκαιας.
Απόφαση της γενικής συνέλευσης
του εξωραϊστικού συλλόγου
του Καταφυγιού Π. Φώκαιας
Ο
μόφωνη απόφαση λήφθηκε από την γενική συνέλευση του εξωραϊστικού συλλόγου οικιστών του Καταφυγιού Παλαιάς
Φώκαιας, που αφορά την δημιουργία πάρκου στον οικισμό. Η ομόφωνη απόφαση
λήφθηκε μετά από εισήγηση πρόταση μέλους του εξωραϊστικού συλλόγου, ο οποίος
πρότεινε να ζητηθεί από την κοινότητα να
δημιουργήσει μικρό πάρκο δίπλα στο χώρο
που έχει επιλεγεί να ανεγερθεί το ξωκλήσι
της Αγίας Κυριακής, στη διασταύρωση της
ομώνυμης οδού με την οδό Αγίου Γεωργίου, δεξιά κατά την άνοδο.
έκταση αυτή περίπου 4 στρεμμάτων,
είναι κοινοτική και στο μέσον αυτής, σε
τμήμα 500 τ.μ., που είχε παραχωρηθεί επί
προεδρίας Δημήτρη Φιλίππου, έχει σχεδιαστεί να τοποθετηθεί ο μικρός ναΐσκος, στη
χάρη της Αγίας Κυρικής.
Στον ίδιο χώρο τα μέλη του συλλόγου επιθυμούν να δημιουργηθεί χώρος περιπάτου,
αθλοπαιδιών και παιδική χαρά.
Η
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Ο “σύμβουλος” και το “οραμα”
Διαβάζουμε στο Βήμα της Κυριακής και στη στήλη “υπό
επιτήρηση” και αντιγράφουμε.
Ο ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ
Με ιδιαίτερη ικανοποίηση η στήλη σας ανακοινώνει ότι η
Γενική Γραμματεία Λιμένων και Λιμενικής Πολιτικής διαθέτει ειδικό σύμβουλο κάποιον παγκοσμίως άγνωστο κ.
Α. Γάκη, ο οποίος πήρε τους δρόμους μόνος του, χωρίς
να του το ζητήσει κανείς και επιθεωρεί διάφορα λιμάνια
της χώρας.
Πρώτος σταθμός του ειδικού επί των λιμένων κ. Γάκη
το λιμάνι του Λαυρίου, το οποίο βρίσκεται στην ιστορική Ανατολική Αττική όπου ο ειδικός εξελέγη πρόσφατα
ως σύμβουλος στην Περιφέρεια. Ο ειδικός λοιπόν πήγε
στο λιμάνι του Λαυρίου, όπου έτρεξε να τον υποδεχτεί
ο πρόεδρος και διευθύνων σύμβουλος του λιμανιού κ.
Χ. Ράπτης.
….ΚΑΙ ΤΟ ΟΡΑΜΑ
Ακολούθως κάθισαν οι δυο τους και συζήτησαν – εδώ
είναι το πιο ωραίο – συνδυασμένες δράσεις ανάμεσα
στον Οργανισμό Λιμένος, στην Περιφέρεια Αττικής και
στη Γενική Γραμματεία Λιμένων και Λιμενικής Πολιτικής.
Τώρα το πως ένας Οργανισμός Λιμένος, μια Περιφέρεια
και η Γενική Γραμματεία Λιμένων και Λιμενικής Πολιτικής θα συνεργαστούν δεν το γνωρίζουμε, αλλά κάτι θα
ξέρει περισσότερο από εμάς ο ειδικός.
Το πιο χαριτωμένο όμως της ιστορίας δεν είναι το όραμα
του ειδικού για το Λαύριο, που έχει και ένα νόημα αφού
συμπεριλαμβάνεται στην εκλογική του περιφέρεια, αλλά
το ότι εκτιμά πως το Λαύριο μπορεί να παίξει καθοριστικό ρόλο στην ελληνική και διεθνή ναυτιλία!
(Σ.Σ.) Εκείνο που δεν ξέρει ο αρθρογράφος του Βήματος είναι 1) ότι ο κ. «ειδικός» είναι και γενικός γραμματέας του εξωραϊστικού συλλόγου οικιστών Καταφυγιού
Παλαιάς Φώκαιας και ενδεχομένως να εκφραστούν διαμαρτυρίες από οικιστές, γιατί σ΄ εαυτές τις συνδυασμένες δράσεις δεν συμπεριλαμβάνεται και ο εξωραϊστικός!!
και 2) ότι μετά τη συνάντηση βγήκε και κυκλοφόρησε και
η σχετική φωτογραφία, η οποία ήταν το ουσιαστικότερο σημείο και το ζητούμενο της συνάντησης των δύο
αντρών. Τον λόγο για τον οποίο συναντήθηκαν κανένας
δεν τον αντιλήφτηκε, αλλά την φωτογραφία όλο και κάποιοι θα την είδαν.
Ευχαριστήριο για την
συμπαράσταση στο πένθος
Ευχαριστούμε θερμά όλους όσοι μας
συμπαραστάθηκαν στο βαρύτατο πένθος μας για το
θάνατο του πολυαγαπημένου μας συζύγου, πατέρα,
παππού, αδελφού και θείου
ΑΝΔΡΕΑ ΧΡ. ΧΡΙΣΤΟΦΑΚΗ
Ευχαριστούμε όλους όσοι έστειλαν στεφάνια και
κατέθεσαν χρήματα στον Ι.Ν. Ευαγγελισμού της
Θεοτόκου Καλυβίων, στα ιδρύματα (ΕΓΝΥΑ, ΑΡΓΩ,
Φλόγα, Χαμόγελο του Παιδιού), στο Γηροκομείο
«Εστία Κωνσταντινουπόλεως» και σε οικογένεια των
Καλυβίων που χρήζει βοήθειας.
Η σύζυγος, τα παιδιά και οι λοιποί συγγενείς
ΑΓΓΕΛΙΕΣ
για αναζήτηση εργασίας
από ανέργους
& προσωπικού
από επιχειρηματίες
της περιοχής μας,
δημοσιεύονται
ΔΩΡΕΑΝ
Η
ετήσια συνδρομή για το 2010 είναι 15 € και περιλαμβάνει την αποστολή της εφημερίδας ταχυδρομικώς.
Ευχαριστούμε τον φίλο κ. Χαλδεάκη Ιωάννη, για την οικονομική ενίσχυση.
ημοσιεύουμε τους λογαριασμούς σε τέσσερεις τράπεζες, αλλά μπορούν οι φίλοι μας να στέλνουν την
συνδρομή τους ή μέσω ταχυδρομικής επιταγής στη διεύθυνση:
Για τον «Αττικό Παρατηρητή»
Καπετάν Τάσου 4 Καταφύγι
19013 ΠΑΛΑΙΑ ΦΩΚΑΙΑ.
Δ
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Γράφει
ο Στέλιος
Κανελλόπουλος
Τι 40.... τι 50... τι 60 !!!
Ποδόσφαιρο - Μπάσκετ - Βόλεϊ
Ποδόσφαιρο
Μετά και τη 12η Αγωνιστική (18-19/12/2010)
Α’ ΚΑΤΗΓΟΡΙΑ
Ο Κουβαράς είναι 7ος/16 με 8 βαθμούς και 5(Ν)-3(Ι)-4(Η).
Σ
’αυτή την ομάδα, η ηλικία δεν έχει καμία σημασία.
Κέφι για ποδόσφαιρο να έχεις, γερά πόδια και καλή
καρδιά!
Στις 29/11, πραγματοποιήθηκε ο αγώνας του πρωταθλήματος παλαιμάχων μεταξύ του Πρωτέα και
του Γαλαξία Περιστερίου.
Στο πρώτο ημίχρονο… ο Πρωτέας πίεζε τους φιλοξενούμενους στο μισό γήπεδο και έφτασε πολλές φορές κοντά στο γκολ, αλλά δεν κατάφερε να
σκοράρει.
Στο δεύτερο ημίχρονο αποζημιωθήκαμε και με το
παραπάνω. Κάτι οι αλλαγές από μεριά του Πρωτέα, κάτι η κούραση, άνοιξαν οι άμυνες και τα γκολ
έπεφταν βροχή.
Προηγήθηκε ο Πρωτέας με δύο γκολ του
Δ.Σαραβάκου (Ναι του Μητσάρα!)
Στη συνέχεια οι φιλοξενούμενοι πέτυχαν 3 γκολ. Το
τρίτο μάλιστα ήταν χάρμα οφθαλμών. Γκολ που δεν
το βλέπεις ούτε στα σαλόνια της super league(Μετά
από σέντρα,απευθείας μονοκόμματο βολ πλανέ και
γκολ στο δεξί παραθυράκι! )
Ισοφάρισε ο Πρωτέας με γκολ του Πατσιαβούρα
μετά από πάσα του Σαραβάκου σε 3-3
Και λίγο πριν από τη λήξη, γκολ για τους φιλοξενούμενους και τελικό σκορ 3-4.
Συνήθως λένε οι πληροφορίες μας, ο αγώνας δεν
λήγει στο γήπεδο αλλά σε γνωστή ψησταριά της
περιοχής.
Πρόεδρος των παλαιμάχων του Πρωτέα αλλά και
παίκτης είναι ο κ.Λ.Βαριάς
Προπονητής και παίκτης επίσης, ο Α.Σούλιος
Σήμερα αγωνίστηκαν οι:
Γ. Μακροδημήτρης, Λ. Μακροδημήτρης, Χ. Μακροδημήτρης Μιρυγνάς, Μοσχονησιώτης, Λακές,
Μπούκης, Τοπάλογλου, Κετέογλου,Στουραϊτης, Σαραβάκος, Πανακακάκης, Καρανίκας, Παπαϊωάννου,
Πατσιαβούρας, Κουφαλιάς, Αποστόλου,Τσαλικίδης,
Κρανίου, Τσιγαρίδας, Νάκος και Μπουκουβάλας.
Σε ήρεμα νερά!
Ο
καθιερωμένος χαιρετισμός σε ένα
γήπεδο που το ζέστανε με τη παρουσία
του ο κόσμος, έγινε
το τοπικό «ντέρμπι»
ουραγών,
ανάμεσα στις δύο ομάδες
της Αναβύσσου,τον
Απόλλωνα και τον
Σαρωνικό, που έληξε
με νικητή… τον Σαρωνικό με 2-1.
Στο σκορ προηγήθηκε ο Σαρωνικός στο
20′ με εκπληκτικό σουτ
έξω από την περιοχή του Αλεξίου που άφησε στήλη άλατος, τον
τερματοφύλακα του Απόλλωνα.
Στη συνέχεια, ο Απόλλωνας πίεσε
για την ισοφάριση σε όλο το γήπεδο και το κατάφερε με γυριστή
κεφαλιά του Πετούρη στο 35′ και
ενώ πριν από λίγα λεπτά είχε και
δοκάρι.
Με το σκορ 1-1 οι ομάδες έφυγαν
για τα αποδυτήρια.
Στην επανάληψη ο Σαρωνικός
κατέβηκε για να πετύχει γρήγορο γκολ και το κατάφερε στο
50′,μετά από φαλτσαριστό κτύπημα φάουλ η μπάλα πέρεσε από
πολλούς αμυνόμενους και τον
τερματοφύλακα και ο έμπειρος
Τσιβίλογλου,έσπρωξε απλά τη
μπάλα στα δίχτυα.
Στη συνέχεια, το παιχνίδι
κύλησε μοιρασμένα με τον
Απόλλωνα να προσπαθεί
να ισοφαρίσει και τον Σαρωνικό να αμύνεται σωστά
με κορυφαίο τον Τσιβίλογλου και να έχει στόχο τις
αντεπιθέσεις.
Κατά τη διάρκεια του
παιχνιδιού,
δεν
έλειψαν οι εντάσεις και οι
μικροτραυματισμοί,αλλά
περισσότερο είχαν στόχο
να δικαιολογήσουν το χαρακτήρα του ντέρμπι, παρά
στην «εχθρότητα» των παικτών
και των ομάδων.
Ευχάριστο είναι το γεγονός ότι
ήρθαν να δουν το παιχνίδι και φίλαθλοι που είχαν απομακρυνθεί
τα τελευταία χρόνια και μακάρι
σήμερα να ήταν η αφετηρία μια
νέας καλύτερης αρχής, για το ποδόσφαιρο της περιοχής.
Β’ ΚΑΤΗΓΟΡΙΑ
Στη βαθμολογία και μετά από 12 αγωνιστικές, ο Σαρωνικός παρουσιάζει σημάδια ανάκαμψης .Ο νεοφώτιστος στη
κατηγορία Απόλλωνας, χρειάζεται φάρμακο πριν μπει στην
εντατική ενώ ο Πρωτέας με διοικητικά προβλήματα και λάθος επιλογές, έγινε ομάδα συνταξιούχων και θέλει πολλά
ακόμη καλά αποτελέσματα,για να μπει σε θετική πορεία.
Σαρωνικός Αναβύσσου 11ος/16 με 14 βαθμούς και 4N-2I6H
Απόλλων Αναβύσσου 14ος/16 με 9 βαθμούς και 2N-3I-7H
Πρωτέας Π.Φωκαίας 16ος/16 με 8 βαθμούς και 2N-2Ι-8H
Γ’ ΚΑΤΗΓΟΡΙΑ
Ο ΠΑΟ Καλυβίων είναι το λογικό φαβορί για το πρωτάθλημα και την άνοδο στη Β’ κατηγορία.
Είναι 1ος/14,με 27 βαθμούς και 8Ν-3Ι-1Η
Το πρωτάθλημα θα διακόπηκε λόγω των εορτών Χριστουγέννων-Πρωτοχρονιάς και θα συνεχιστεί 8-9/01/2011
Μπάσκετ Πρωτάθλημα ΕΣΚΑ
ΑΝΔΡΕΣ
Γ’ ΚΑΤΗΓΟΡΙΑ 1ος ΟΜΙΛΟΣ…
ΓΑΣ Καλυβίων Θορικού 10ος/12 Βαθμοί 12, 3Ν-6Η
Γ’ ΚΑΤΗΓΟΡΙΑ 2ος ΟΜΙΛΟΣ
ΑΕΣΑΦ Κούρος 6ος/12 Βαθμοί 13, 4Ν-5Η
Δ’ ΚΑΤΗΓΟΡΙΑ 3ος ΟΜΙΛΟΣ
ΑΟ Λαγονησίου 4ος/12 Βαθμοί 14, 6Ν-2Η
ΓΥΝΑΙΚΕΣ
Γ’ ΚΑΤΗΓΟΡΙΑ 2ος ΟΜΙΛΟΣ
ΓΑΣ Καλυβίων Θορικού 2ος/9, Βαθμοί 12,5Ν-2Η
ΑΟ Λαγονησίου 7ος/9 Βαθμοί 6 0Ν-6Η
Μπάσκετ Πρωτάθλημα ΕΣΚΑΝΑ
Μ
ετά και το πρόσφατο μηδενισμό του στο παιχνίδι με το
Φοίνικα Αγίας Σοφίας, ο ΝΟΣ έπεσε στη τελευταία θέση
του βαθμολογικού πίνακα και αναμένει το αποτέλεσμα της
ένστασης κατά της απόφασης των διαιτητών.
Βόλεϊ Γυναικών Πρωτάθλημα ΕΣΠΑΑΑ
Η
νεοσύστατη γυναικεία ομάδα της ΑΕΣΑΦ Κούρος, δεν
έχει γευθεί ακόμη τη χαρά της νίκης.
Οι εμφανίσεις της όμως στα περισσότερα παιχνίδια είναι
ικανοποιητικές ,δείχνουν μια ομάδα “δουλεμένη καλά” και οι
ειδικοί λένε ότι τα θετικά αποτελέσματα,δεν θ' αργήσουν.
Γυναικεία ομάδα μπάσκετ του ΑΟ Λαγονησίου
ΠΑΟ Κουκακίου - ΑΕΣΑΦ Κούρος 3 - 2
Κ
ρίνοντας από το
αποτέλεσμα του
αγώνα,μπορούμε να
υποθέσουμε ότι η ομάδα
βόλεϊ γυναικών του Κούρου πρέπει να ξεπέρασε
την απειρία της και να
έπαιξε… σύμφωνα με τις
δυνατότητές της,απέναντι
σε μια καλύτερη θεωρητικά ομάδα που έπαιζε
στην έδρα της.
Η ομάδα βελτιώνεται
συνεχώς και μόλις σταθεροποιήσει την απόδοσή
της,θα φέρει καλύτερα αποτελέσματα ειδικά στο δεύερο γύρο.
Έ
Ο αγώνας έγινε στο πλαίσιο της
5ης αγωνιστικής της Γ’ κατηγορίας
ΕΣΠΑΑΑ
νσταση ο ΝΟΣ υπέβαλε προς την ΕΣΚΑΝΑ
κατά της απόφασης των
διαιτητών, για την εις
βάρος του αδικαιολόγητη
διακοπή του αγώνα…
καλαθοσφαίρισης ΣΑΡΩΝΙΔΑΣ Ν.Ο. – ΦΟΙΝΙΚΑΣ
ΑΓΙΑΣ ΣΟΦΙΑΣ στις 20
Δεκεμβρίου 2010 στο κλειστό γήπεδο Καλυβίων
Μ
ε το καλύτερο τρόπο κλείνει το 2010 η γυναικεία ομάδα
μπάσκετ του ΑΟ Λαγονησίου,αφού τρεις ημέρες πριν
την αλλαγή του χρόνου,πέτυχε τη πρώτη της νίκη επί του…
Χαραυγιακού ΑΣΚΗ με σκορ 42-22 -ημίχρονο 20-5!
Τα κορίτσια του Λαγονησίου μπήκαν αποφασισμένα να πάρουν το παιχνίδι και με την καλή τους άμυνα, δεν άφησαν
κανένα περιθώριο στο Χαραυγιακό να πιστέψει σε κάτι καλύτερο.
Ο αγώνας αυτός έγινε μέσα στην αγωνιστική απραξία των
ημερών, για να ολοκληρώσει την προηγούμενη αγωνιστική του 2ου ομίλου της Γ΄κατηγορίας ΕΣΚΑ και ενώ οι δύο
ομάδες συγκατοικούσαν στην τελευταία θέση του βαθμολογικού πίνακα, χωρίς νίκη μέχρι σήμερα!
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Επιμέλεια
Αντώνης
Ιωαννίδης
Πολιτιστικό Βήμα
Πολιτιστικές εκδηλώσεις
Πνευματικού κέντρου Σαρωνίδας
«Ορφέας»
1
00η 20/3/10. Αφιέρωμα στον Κωστή Παλαμά. Παρουσίαση
Πολ Σκλάβου, απήγγειλαν οι ηθοποιοί: Ειρήνη Χατζηκωνσταντή και Δημήτρης Πετράτος. Guest Αντώνης Ιωαννίδης, με
λίγα λόγια από τα μαθητικά χρόνια.
1
01η 28/3/10. Αφιέρωμα στην 25η Μαρτίου 1821. «Στοχασμοί για το 21». Παρουσίαση του καθηγητή Κωνσταντίνου
Πατέλου.
1
02η 10/4/10 βραδιά ποίησης και λογοτεχνίας της νέας ποιητικής συλλογής ‘το κουτί με τα ποιήματα’ του Βαγγέλη
Κατσάνη.
1
03η 8/5/2010 . Θεατρικό αναλόγιο. Νίκος Καζαντζάκης
«οδύσσεια». Ερμηνευτής Αλ. Κόκκαλης. Εισαγωγή - παρουσίαση Ελένη Τσαμαδού και απαγγελία Ειρ. Χατζηκωνσταντή «τα του Οδυσσέα» του Β. Κατσάνη.
1
04η 16/5/10 βραδιά θεάτρου ομάδα Σαρωνίδας ‘τα όνειρα’
του Παν. Μεντή. Έπαιξαν Αλέκος Γριζιώτης και Γιώργος
Μαρής. Θεατρική διδασκαλία πολ. Σκλάβος.
1
05η 26/5/10 βραδιά θεάτρου η κωμωδία «τα μωρά τα φέρνει ο πελαργός» των Θ. Παπαθανασίου και Μ. Ρέππα με
την θεατρική πορεία «ανοιχτά πανιά».
1
06η 19/9/10 ταινία του Πολ. Σκλάβου «ύπατος άθλος» αφήγηση Φιλίππου και Πολ. Σκλάβου, μουσική Μάριου Γληγόρη, στίχοι Δ. Ιατρόπουλου, τραγούδι Μ. Φεργαδιώτη και παραγωγή – μοντάζ Στέλιου Τατάκη.
1
1
07η 2/10/10 μουσική βραδιά με το rock συγκρότημα jaguar
sling… «ήρθαμε για τα χαλιά … καλό χειμώνα»
08η 31/10/10 αφιέρωμα στον πόλεμο του 40. ‘το πολεμικό ναυτικό μας.’ από τον Κίμωνα Τσαμαδό και την Ελένη
Τσαμαδού. Επίσης προλόγισε και απήγγειλε η Ειρήνη Χατζηκωνσταντή και Μικαέλα Αντωνίου το ποίημα «Πρωτέας» του
Άγγελου Σικελιανού.
1
09η 20/11/10 βραδιά ποίησης και λογοτεχνίας, με αφιέρωμα στο Νίκο Τσιφόρο. Προλόγισε ο ανιψιός του, Λάμπρος
Γατής και διάβασαν εκλεκτά κείμενα με θαυμάσια απόδοση η
Ειρήνη Χατζηκωνσταντή και ο Νίκος Τσανάκης. Ακολούθησε
και προβολή αποσπασμάτων κινηματογραφικών ταινιών του
Νίκου Τσιφόρου.
1
10η Παρουσίαση του νέου βιβλίου της Ελένης Τσαμαδού
«ο επισκέπτης του ονείρου». Διαβάζουν η Ιλιάδα Λαμπρίδου, η Μάρτιν Σκλάβου και η Ειρήνη Χατζηκωνσταντή.
Α
γαπητοί φίλοι, του θεάματος, της Μουσικής, της Ποίησης, της Λογοτεχνίας και της Τέχνης, οι εκδηλώσεις μας
συνεχίζονται και σας περιμένουμε το ΣΑΒΒΑΤΟ 18/12/10
στις 7:00 το βράδυ, στην παρουσία
Αντώνης Ιωαννίδης.
Κ
όψιμο της πρωτοχρονιάτικης πίτας
οργανώνει ο Ναυταθλητικός Όμιλος Σαρωνίδας (ΝΟΣ), την
Κυριακή 16 Ιανουαρίου 2011 και ώρα
11:00, στην καφετέρια
OLTRE στην Σαρωνίδα.
Επίσης ο όμιλος ενημερώνει ότι τα γραφεία του
μεταφέρονται στο Αθλητικό Κέντρο Σαρωνίδας,
οδός Κεφαλληνίας και Πέλοπος
Γιορτή αγάπης
από τη χορωδία
του ΚΑΠΗ
Αναβύσσου
Τ
ην Τετάρτη 22 Δεκεμβρίου 2010, η
Χορωδία του ΚΑΠΗ
Αναβύσσου, ιδιαίτερα
ευαισθητοποιημένη σε ζητήματα αλληλεγγύης,
επισκέφθηκε όπως κάθε χρόνο, την Εστία Κωνσταντινοπολιτών στην Παλαιά Φώκαια, για να
προσφέρει χαρά στους ηλικιωμένους τροφίμους
του Γηροκομείου, υπό τη διεύθυνση του χοροδιδασκάλου Ευτύχη Ζαρπ.
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Μ
Στην Έκθεση συμμετείχαν 23 Καλλιτέχνιδες οι
οποίες παρουσίασαν την δουλειά τους: ζωγραφική,
αγιογραφία, ψηφιδωτό, βιτρό, κεραμική, κόσμημα,
διακοσμητικά, κατασκευές και φωτογραφία.
Την έκθεση επισκέφθηκαν περίπου 700 άτομα και
τα σχόλια για την διοργάνωση, την παρουσία και
τα εκθέματα, όλων των καλλιτέχνιδων, ήταν ιδιαίτερα κολακευτικά.
Σκοπός και στόχος, σύμφωΠνευματικός Όμιλος Γυναικών Λαγονήσιου
να με την ανακοίνωση του
Ομίλου, είναι, μέσα από την
2η Έκθεση Γυναικών Καλλιτεχνών.
έκθεση να δοθεί η ευκαιρία
στις καλλιτέχνιδες να προβάλουν το έργο τους και ίσως να
βρουν επαγγελματικές διεξόδους,
Η πρώτη έκθεση έδωσε την δυνατότητα στη Μαρία
Δρύ να εκδώσει σε βιβλίο ένα κόμικ που χρόνια
προσπαθούσε.
Εμείς σαν σύλλογος γυναικών, συνεχίζει η ανακοίνωση, στα πλαίσια των δυνατοτήτων μας και των
σκοπών του συλλόγου μας προσπαθούμε να στηρίζουμε τις γυναίκες.
Πιστεύουμε ότι και ο νέος δήμος Σαρωνικού θα είναι αρωγός μας όπως μέχρι σήμερα ο δήμος Καλυβίων.
Έχουμε την πεποίθηση ότι η Έκθεση Γυναικών
Καλλιτεχνών θα γίνει ένας επιτυχημένος θεσμός
για την περιοχή μας.
ο Διοικητικό Συμβούλιο του γιάννη, μελή του συλλόγου μας, του προσφορά και την κάλυψη
Συλλόγου, ευχαριστεί για την που πάντα είναι διπλά μας σε όλων μας των εκδηλώσεων.
- Τις τοπικές Εφημερίδες που
συμπαράσταση τους στην ορ- όλες τις διοργανώσεις.
γάνωση της 2ης Έκθεσης Γυ- - Τον Αντιδήμαρχο κύριο Αλέκο κάλυψαν το Γεγονός.
ναικών Καλλιτεχνών που πραγ- Αθανασόπουλο που βοήθησε - Όλους όσους χρησιμοποιούν
το χώρο του πολιτιστικού, για
ματοποιήθηκε στις 26-27-28 να στήσουμε την έκθεση.
Νοεμβρίου 2010 στο Πολιτιστικό - Τον Αντιδήμαρχο κύριο Μιχά- την κατανόηση τους, κατά την
Κέντρο Λαγονησίου, ευχαριστεί λη Αδάμη για το κρασί που μας διάρκεια της έκθεσης.
- Όλα τα μελή μας που βοήθηπροσέφερε.
θερμά τους:
- Τον Δημοτικό Σύμβουλο κύριο σαν με οποιονδήποτε τρόπο.
- Το Δήμαρχο Καλυβίων κύριο Σταύρο Πετρόπουλο για την φύ- - Τέλος το μεγαλύτερο ευχαριΠέτρο Φιλίππου που στηρίζει λαξη του χώρου, μέσω της εται- στώ, στις καλλιτέχνιδες που μας
εμπιστεύτηκαν για δεύτερη φορά
πάντα κάθε προσπάθεια που δί- ρείας «Δράση 24».
νει διεξόδους στη δημιουργία και - Το φυτώριο Eden garden για τα και μας παραχώρησαν τα έργα
τους, ώστε να έχουν την ευκαιφυτά που στολίσαμε το χώρο.
προάγει τον Πολιτισμό.
- Την Πρόεδρο του Δημοτικού - Τον χορηγό επικοινωνίας κύ- ρία να τα απολαύουν οι φιλότεσυμβουλίου Μαίρη Κόλλια και ριο Αντώνη Τσαγκρώνη και την χνοι επισκέπτες της έκθεσης.
την π. Αντιδήμαρχο Μαρία Κα- Atticanews.gr, για την ευγενική
ε μεγάλη επιτυχία πραγματοποιήθηκε στο
πολιτιστικό κέντρο Λαγονησίου στις 26-27-28
Νοεμβρίου 2010 η 2η Έκθεση Γυναικών Καλλιτεχνών.
Η Έκθεση διοργανώθηκε και φέτος με πρωτοβουλία του Πνευματικού Ομίλου Γυναικών Λαγονησίου
Δήμου Καλυβίων.
Τ
Πρωτοχρονιάτικη
πίτα και ρεβυθάδα
στο Μαύρο Λιθάρι
Τ
ην Κυριακή 23 Ιανουαρίου
και ώρα 11:30, διοργανώνετε η κοπή της πρωτοχρονιάτικης πίτας και η καθιερωμένη πλέον «ρεβυθάδα» από
τον εξωραϊστικό σύλλογο οικιστών Μαύρου Λιθαριού και
τον ναυτικό όμιλο της περιοχής.
Η εκδήλωση όπως πάντα θα
διοργανωθεί στο πνευματικό
κέντρο «Σπύρος Μιχαλάς»
στον ισόγειο χώρο του ναού
της Αγίας Παρασκευής στο
Μαύρο Λιθάρι.
www.likouriza.gr
Λεωφ. Καλυβίων 67
Τηλ & fax 22910 26677
Π ΡΟΣΚΛΗΣΗ
Ο Σύλλογός µας, προσκαλεί τα μέλη και τους φίλους του στην καθιερωμένη κοπή της Πρωτοχρονιάτικης Βασιλόπιττας , που θα γίνει την
Κυριακή 9 Ιανουαρίου 2011 και ώρα 11.00 το πρωί στο παραλιακό
κέντρο ” Φ Ι Λ Ι Α “ στην Αγία Μαρίνα.
ΤΟ ΔΙΟΙΚΗΤΙΚΟ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟ
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Σωματείο Κοινωνικής Στήριξης
Επιμέλεια
Αναστασία Τσιακάλου
Πρόεδρος της Κοινωνικής Στήριξης
μια αγκαλιά για τα παιδιά
Μέρες εθελοντισμού - μέρες αγάπης
Έ
λαμψαν τα μικρά παιδικά
προσωπάκια
στην τελευταία
γιορτή
που οργανώθηκε από το
Διοικητικό Συμβούλιο του
ών και των οικογενειών
τους αλλά και στην χαρά
των παιδιών με τον Αϊ Βασίλη να τους δίνει δώρα
και την παρακολούθηση
Χριστουγεννιάτικη γιορτή
στον Δημοτικό Παιδικό
Σταθμό Αναβύσσου
Δημοτικού Παιδικού Σταθμού.
Η επιτυχία της γιορτής
οφειλόταν στην μεγάλη
προσέλευση των παιδι-
της ωραίας παράστασης
κουκλοθέατρου με το χριστουγεννιάτικο σκηνικό
που στήθηκαν στον Παιδικό Σταθμό.
Η πρόεδρος του Δ.Π.Σ.
κα Αναστασία Τσιακάλου,
ευχαρίστησε για την καλή
συνεργασία , το προσωπικό και τους γονείς. Τόνισε
την άψογη λειτουργία του
ΔΠΣ καθ΄ όλη την διάρκεια της θητείας της που
εμπλουτίστηκε με πρότυπες δραστηριότητες που
στόχο είχαν την ολόπλευρη ανάπτυξη των παιδιών
μέσα σε ένα περιβάλλον
ζεστό δημιουργικό και
ασφαλές, διατηρώντας
πολύ χαμηλό το κόστος
των τροφείων στα πλαίσια άσκησης κοινωνικής
πολιτικής αφήνοντας και
ένα σημαντικό αποθεματικό στην Νέα Διοίκηση.
Στην εκδήλωση παρίστατο και ο Δήμαρχος Αναβύσσου που ευχήθηκε σε
όλους καλές γιορτές.
Η ΠΡΟΕΔΡΟΣ ΤΟΥ Δ.Σ.
ΤΣΙΑΚΑΛΟΥ ΑΝΑΣΤΑΣΙΑ
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Δ
Ε
ξασφαλίστε εντελώς δωρεάν, την καθημερινή σας έγκυρη ενημέρωση, για όλα τα γεγονότα (πολιτικά,
κοινωνικά, αθλητικά), του δήμου Σαρωνικού, πληκτρολογώντας την διεύθυνση http://attikosparatiritis.
wordpress.com.
Εγγραφείτε δωρεάν συνδρομητές στο newsletter του «Αττικού Παρατηρητή» και στην ηλεκτρονική έκδοση
του «Αττικού Παρατηρητή». Κάντε «κλικ» στην ηλεκτρονική διεύθυνση http://attikos.gr και συμπληρώστε
το e-mail σας.
ΠΟΥ ΘΑ ΒΡΕΙΤΕ ΤΟΝ
«ΑΤΤΙΚΟ ΠΑΡΑΤΗΡΗΤΗ»
ημοσιεύουμε τους φίλους επαγγελματίες που έχουν την καλοσύνη να διαθέτουν
δωρεάν την εφημερίδα «Αττικός Παρατηρητής» στους αναγνώστες.
ΚΑΛΥΒΙΑ
Το τρίγωνο Περίπτερο – Μανέτα Μιχαήλ – Πλατεία Σωτήρχου
DAILY MARKET – Καραγεώργου Βάγια Ψιλικά – Γκαρόν 40
Ταβέρνα «Το τρίγωνο», Αθηνών 33
ΛΑΓΟΝΗΣΙ
ΜΙΝΙ ΜΑΡΚΕΤ Ν. Μητρόπουλου – Λ. Αναβύσσου & Γρ. Λαμπράκη
Περίπτερο Μιχάλη Βασίλη – Λεωφ. Καλυβίων 2 διαστ. Αθηνών – Σουνίου
Ψιλικά-τυπ/μένα προϊόντα – Πολίτου Γρηγορία - Γαλάζιας Ακτής 109
MINI MARKET Γεωργακάς Αθανάσιος - Γαλάζιας Ακτής & Χάριτος
ΑΝΑΒΥΣΣΟΣ
Αρτοποιεία Προδρομίδη – Μεγ. Αλεξάνδρου
Φωτο – Θεόφιλος, οδός Μεγ. Αλεξάνδρου 22
Καφενείο Ουζερί – Αθ. Μάνου – Πλαστήρα 20
PET-SHOP Χονδρόπουλος – Βασ.Γεωργίου 20
Πράσινο Μπαλόνι παιδικά δώρα – Λ. Καραμανλή
Ψιλικά – Χατζημιχαηλίδης Θεοδ. – Β. Γεωργίου 18
Βιομηχανικά εργαλεία – Γ.Αβραμίδης – Λ.Καραμανλή
Καθαριστήριο green wash. – πλ. Ηρώων 6
Κατάστημα Ψιλικών – Δάφνη Μαργώνη – Β. Γεωργίου & Πλαστήρα
Think Caffe – Λεωφ. Καραμανλή 28.
Κρεοπωλείο Σωτήρη Μακροδημήτρη - Λ. Καραμανλή
Coffe Station – λεωφόρος Αναβύσσου – Σαρωνίδας – Βλάχικα
ALPHA BANK – Πλατεία Ηρώων
ΕΛ.ΤΑ. Αναβύσσου
Πρακτορείο ΠΡΟΠΟ – Ευάγ. Σιδέρη – Β. Γεωργίου 2
ΠΑΡΑΛΙΑ ΑΝΑΒΥΣΣΟΥ
ΣΟΥΠΕΡ ΜΑΡΚΕΤ ΑΘΗΝΑ Λεωφ.Σουνίου 15
Κατ/μα σιδηρικών χρωμάτων Κων/νου Καλημέρη Λ. Αθηνών Σουνίου
Courier Center Λ.Καραμανλή & Κυριακοπούλου
Ψιλικά – Χαρτικά – Φράρος Νικόλαος 28ης Οκτωβρίου 14
ΑΓΙΟΣ ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΑΝΑΒΥΣΣΟΥ
ΜΙΝΙ ΜΑΡΚΕΤ ΠΙΕΡΡΙΔΟΥ ΧΑΡΙΚΛΕΙΑ 49ο χιλ. Αθηνών – Σουνίου.
ΜΑΥΡΟ ΛΙΘΑΡΙ
Περίπτερο, Ηλέκτρας & Παραλιακής Λεωφόρου.
ΠΑΛΑΙΑ ΦΩΚΑΙΑ
Κ.Ε.Π. Παλαιάς Φώκαιας Λ. Αθηνών Σουνίου & Γαλήνης
Πρακτορείο Τύπου, κατ/μα ψιλικών κ. Ε.Κοντογιάννη, Πλ.Ελευθερίας
Αρτοποιεία Μακροδημήτρη, Ευέλπιδος Κούτσια 7
Περίπτερο κ. Αλέκου, Πλ. Ελευθερίας, αφετηρία ΚΤΕΛ
Πρακτορείο ΠΡΟ-ΠΟ, Παν.Γιαννούχου Αγ.Ειρήνης
Κομμωτήριο κ. Παρασκευής Ντούπη Β. Τζούρου
Εργαστήριο Ζαχαροπλαστικής Α.Γκρούαζα
Αρτοποιεία Δαμασέ, πλ. Ελευθερίας
Πρακτορείο ΕΛ.ΤΑ. Βασ. Τζούρου
ΘΥΜΑΡΙ
ΜΙΝΙ ΜΑΡΚΕΤ “Το Θυμάρι” Αγίας Φωτεινής
Περίπτερο κ. Ευάγγελου Προύσαλη, Λεωφ. Σουνίου & Αγ. Φωτεινής.
ΣΑΡΩΝΙΔΑ
Αρτοποιείο κ. Σηφάκη Πλατεία Σαρωνίδας
Περίπτερο κ. Σοφιανού Λ. Σαρωνίδας & Κεφαλληνίας
Περίπτερο κ. Σμπόνια Πλατεία Σαρωνίδας
Περίπτερο κ. Αρμιριώτη Λ. Σουνίου & Σπάρτης
Καφετέρεια REVERSO Λεωφόρος Σαρωνίδας
Καφετέρεια IDEAL FRESH Λ. Σαρωνίδας
MULTIMANIA Πονηράκη Λεωφ. Σαρωνίδας.
Μίνι Μάρκετ Λ. Σαρωνίδας 28 – 30
Μπορείτε ακόμα να βρείτε την εφημερίδα στα δημοτικά καταστήματα
και σε όλες τις επιχειρήσεις των οποίων υπάρχουν καταχωρήσεις.
Όποιος επιχειρηματίας επιθυμεί να διανέμει την εφημερίδα, μπορεί
να μας τηλεφωνήσει ώστε να βάλουμε την επιχείρησή του στην λίστα
των διανομέων.
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